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2007 yılında Ata Özer’in 
İstanbul İl Milli Eğitim Müdürü 
olduğu zaman yayın yaşamına 
başlayan Öğretmenim Dergisi, 
Dr.Muammer Yıldız, günümüz-
de MEB, Bakan Yardımcısı olan 
Ömer Faruk Yelkenci, Levent 
Yazıcı ve şimdi de Doç.Dr.Murat 
Mücahit Yentür’ün İstanbul Milli 
Eğitim Müdürlüğündeki çalış-
malarına yazılı ve basılı yayın 
organı olarak tanıklık yapmakta.

İzmir İl Milli Eğitim Müdürlüğü 
görevinden önce vekaletle İs-
tanbul İl Milli Eğitim Müdürlüğü 
görevine atanan Doç.Dr.Murat 
Mücahit Yentür’ün İstanbul İl 
Milli Eğitim Müdürü olarak asa-
leten ataması geçtiğimiz gün-
lerde Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın tensipleri ve 
Milli Eğitim Bakanı Prof. Yusuf 
Tekin’in teklifi ve teveccühü ile 
Resmi Gazetede yayınlanarak 
gerçekleşti.

BU YERİNDE VE İSABETLİ 
ATAMAYI GERÇEKLEŞTİ-
RENLERİ TEBRİK EDERKEN 
İSTANBUL İL MİLLİ EĞİTİM 
MÜDÜRÜ DOÇ.DR. MURAT 
MÜCAHİT YENTÜR’Ü DE 
KUTLARIZ.

Vekaleten görevi sırasında 
Öğretmenim Dergisi’nin eğitim-
ci yazarı Nükhet GÖZBERK’i  
halka açık ziyaret esnasında 
makamında kabul ederek gö-
rüşlerini sabırla dinleme ne-
zaketi gösteren İstanbul İl Milli 
Eğitim Müdürü Doç.Dr.Murat 
Mücahit Yentür’le Öğretmenim 

Dergisi’nin savunduğu şu fikirler 
paylaşıldı:    
● MESLEK LİSELERİNDE 

okuyan öğrencilerin haftada 
bir gün okula gidip diğer günler 
staj için çalışmalarının fayda ve 
zararlarını konuştuk. Yine bu öğ-
rencilerin Üniversite giriş konula-
rında ki sorunlarını konuştuk.
● SEÇMELİ İKİNCİ YA-

BANCI DİL derslerine Latince, 
Kürtçe, İspanyolca gibi derslerin 
eklenmesi ve bu dillerde yetiş-
miş Öğretmen sıkıntısını konuş-
tuk.
● DİN DERSLERİ konusun-

da Dinin toplumun vazgeçilmez 
bir değeri olduğu kabulünden 
yola çıkarak bu dersin İmamlara 
bırakılamayacak kadar önemli 
olduğunu ve mutlaka İLAHİ-

YAT FAKÜLTESİ mezunlarının 
bu dersleri vermesi gerektiğini 
konuştuk.
● Özel Okullarda ki NATIVE 

ÖĞRETMEN sorununu konuş-
tuk.
● ÖZEL OKUL öğretmen 

maaşlarını konuştuk
● OKULLARDA DİJİTAL öğ-

renimine ağırlık verilmesini,
● Okullar da KIZ ÖĞRENCİ-

LERİN güçlendirilmesi gerekti-
ğini
● Okullar da REHBERLİK 

BÖLÜMLERİNİN sekretarya işi 
yapmaktan çıkartılıp güçlenme-
si gerektiğini konuştuk. 

Nazik kabulleri ve sabırla 
dinledikleri için tekrar @Mu-
cahitYentur beyefendiye çok 
teşekkür ederim.”

İSTANBUL MİLLİ EĞİTİMİNE  
İSTANBULU BİLEN TAZE KAN 
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(Adnan Gündüz /  
Özel –İstanbul)

“İstikbal göklerdedir. 
Göklerini koruyamayan 
uluslar, yarınlarından asla 
emin olamazlar”. 

Mareşal Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün istikbale dair 
bize işaret ettiklerini yerine 
getirmenin sorumluluğu hepi-
mize aittir. Son yıllarda savun-
ma sanayiinde  yapılanlarla 
gurur duysak da mevcutla 
yetinmeyip hep daha fazlasını 
hedeflemeliyiz.

Yaşadığımız coğrafya, 
jeopolitik açıdan stratejik 
bir öneme sahiptir. Küresel 
krizlerde garantörlük ve ara-
buluculuk faaliyetleri üstlen-
mek zorunda olduğumuz 
günümüzde bu coğrafyada 
dimdik ayakta durabilmemizin 
yegâne yolu kendi kendimize 
yetmemizden geçmektedir.

Üç tarafı denizlerle çevrili 
ülkemiz hava trafiği açısından 
azımsanmayacak öneme sa-
hiptir. Dünya yeni gelişmeler 
meydana gelirken bu geliş-
meler aynı zamanda yeni 
ittifakları da gündeme getir-
mektedir. Bizim her alanda 

yetişmiş insan gücüne ve bu 
insanları  yetiştirecek, ‘’Mes-
lek Lisesi Memleket Lisesi’’ 
olarak adlandırdığımız okulla-
ra ihtiyacımız vardır.

Bir dönem ötekileştirilen, 
katsayı engeli koyulan, ba-
şarı oranları düşük göste-
rilen meslek liselerinden, 

günümüzde alanında kat-
sayı ve ek puan avantajı ve 
atölye-donanım teşvikleri ile 
desteklenen meslek liseleri-
ne geçiş yapılmıştır. Bunun 
bir sonucu olarak Mesleki ve 
Teknik Lise mezunu olmak 
işe alımlarda aranan nitelik 
haline gelmiştir.  

ALİ KODALAK:
“GELECEK NESİLLERİN 
ÜZERİNDE BİR İZİMİZ  
OLSUN İSTEDİK”

ÖĞRETMENİM DERGİSİ
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Yön.Kur.Bşk. Ali KODALAK
YESEVİ EĞİTİM KURUMLARI VE HAVACILIK LİSESİ KURUCU ORTAĞI

“Her Türk gencinin 
çocukluğunda başlayan 
bir gökyüzü merakı 
vardır. Hangimiz 
çocukluğumuzda 
bir uçak geçse el 
sallamamış ve gıptayla 
ona bakmamıştır ki?”  
Bu söz Ali Kodalak’a ait.

Doğru!
Bu satırların yazarı ola-

rak, yarım asra yaklaşan 
iki mesleki yaşamımda, 
çocukluğuma yolculuk 
yaptığımda; hele Sefaköy 
ikametgâhında Atatürk 
(Yeşilköy) Havalimanı’ndan 
havalanan alçak irtifadaki 
uçaklara yüzlerce çocuğun 
el salladığına tanıklığım 
hala hatırımdadır.

Dolayısıyla bu duygularla 
yola çıkan Yesevi Eğitim 
Kurumları Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Kodalak’ı kuru-
munda ziyaret ettik.

Kurumun bütün alanlarını 
dergimize açan ve görsel-
lerimizle gözlerinizin önüne 
serdiğimiz Yesevi Havacılık 
Lisesini ve kendisini Sayın 
Kodalak bize şöyle anlattı:

 
-“ Trabzonluyum. Yesevi 

Eğitim Kurumlarının Yö-
netim Kurulu Başkanlığını 
yapıyorum. İmam Hatip ve 
İlahiyat mezunuyum. Hayat 
boyu eğitim şiarıyla şimdi 
de Sivil Havacılık Yönetimi 
Bölümü’nde eğitim  
almaktayım.

“TÜRKİYE’NİN İKİNCİ 
HAVACILIK LİSESİYDİK 
ARTIK BİRİNCİYİZ”

2012 yılında Sağlık Meslek 
Lisesi olarak faaliyete baş-
ladığımız okulumuzu farklı 
bir şeyler yapmak düşünce-
sinden hareketle 2014-2015 
yılında Havacılık Lisesine dö-
nüştürdük. Okulumuzun hem 
öğrencilerimizin yarınlarına 
umut olmasını hem de ülke-
mizin ideallerine hizmet eden 
bir kurum olmasını istedik. 
Özetle; bu ülkenin GELECEK 
NESİLLERİNİN ÜZERİNDE 
BİR İZİMİZ OLSUN, istedik. 

Özellikle son yıllarda Tür-
kiye’nin yönünün gökyüzüne 
dönmüş olması bizi de hava-
cılığa yönlendirdi. Kapsamlı 
sektör araştırmaları ve istişa-
reler neticesinde Denizcilik 
ve Havacılık seçeneklerinden 
havacılıkta karar kıldık. Bö-
lümü açtığımız yıl TÜRKİYE-

NİN İKİNCİ ÖZEL HAVACI-
LIK LİSESİ olduk. Müfredat 
ve alan öğretmeni temini 
bakımından sektörde taşlar 
yerine oturmamıştı. Otomo-
tiv öğretmenleri, uçak ders-
lerine girmek durumundaydı. 
Fakat ikinci yılımızda kadro-
muzu uçak mühendisi, uçak 
teknisyeni ve uçak elektrik/
elektronik mühendisleri ile 
kalifiye hale getirdik. Sek-
törde bilfiil çalışmış, uçak 
bakım faaliyetlerinde bulun-
muş tecrübeli eğiticilerimiz 
ile kısa zamanda bir numara 
olmayı başardık. Defalarca 
yılın Havacılık Lisesi se-
çildik. Çocuklarımız doğru 
yönlendirmeler ve rol mo-
delleri sayesinde gerek staj 
aşamasında gerekse mezun 
olduktan sonra havalimanla-
rında çalışmaya başladılar. 
Doğru kadroyla beraber, çok 
güzel işler çıkardık.

ÖĞRETMENİM DERGİSİ
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“TANINMIŞ OKUL  
SERTİFİKASI ALAN  
İLK ÖZEL OKULUZ”

Havacılığa yönlendiğimiz 
zaman en büyük hedefimiz 
Sivil Havacılık Genel Müdür-
lüğü tarafından tanınan okul 
(Uçak Teknisyenliği modül 
sınavlarını yapma yetkisi olan) 
bir kurum olmaktı. Bunun için 
de belirli standartlar isteniyor. 
Bu standartların arasında 
atölyelerin fiziki şartlarından 
tutun da, malzeme donanımı 
ve eğitim kadrosunun yeterliliği 
ve yetkinliği kontrol ediliyor. 
TANINMIŞ OKUL SERTİFİKA-
SI belgesi almak için kendimi-
ze üç yıllık bir süre belirlemiş-
tik. Atölyelerin malzemeleri, 
eğitim setleri, uçak parçaları, 
uçak motorları ve uçak satın 
alınma ve eğiticinin eğitimleri, 

dokümantasyon aşamalarını 
tamamlayarak üçüncü yılda 
SHGM TANINMIŞ OKUL 
Sertifikasını alan İLK ÖZEL 
HAVACILIK LİSESİ olmayı 
başardık.

Hem Milli Eğitim Bakanlığı 
hem de Sivil Havacılık Genel 
Müdürlüğü tarafından yetkilen-
dirilmiş, tanınan, denetlenen, 
takdir edilen, istişare toplan-
tılarına davet edilen kabul 
görmüş başarılı bir okul statü-
sündeyiz.

Öğrencilerimiz uçak tek-
nisyenliği sınav modüllerinin 
büyük bir kısmından muaf 
olarak mezun oluyor.  Burada 
aldıkları eğitimler onlar için 
yeterli kabul ediliyorlar. Eğitim 
süreçlerinde havalimanlarında 
staj yaptıklarından dolayı 2 yıl 
iş tecrübesi var olarak kabul 
ediliyor. Böylelikle Lisanslama 

için gerekli 5 yıl log book (iş 
kayıt defteri) doldurma mecbu-
riyeti 3 yıla düşüyor. 

Uçak bakım firmalarında, 
uçak parçası üreten firmalar-
da, bizden mezun olan öğren-
cilerimize iş başvurusu hakkı 
doğuyor. Ayrıca üniversiteye 
gitmek isterlerse artı puan ile 
kendi alanlarına girebiliyorlar.

Yaptıklarımıza baktığımızda 
hedeflediğimiz noktalara çok 
hızlı ulaştık. İlk üç yılda TA-
NINMIŞ OKUL olduk. Kad-
romuzu oturttuk. Öğrenciye 
doğru hedef gösterebilmek 
için ben de İstanbul Üniversi-
tesinde Havacılık ve Ulaşım 
Bölümünde eğitim göremeye 

ÖĞRETMENİM DERGİSİ
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başladım. Bu süreçte hem 
gelişirken, hem de genç kar-
deşlerimize güven aşılamak ve 
onlara ‘’Ben de bu ülkenin milli 
projelerinde varım’’ dedirtebil-
mek için burada kendilerine 
çok güzel imkanlar sunduk ve 
sunmaya da devam edeceğiz.

“SELÇUK BAYRAKTAR 
GENÇLERİN İDOLÜ, BİZİM 
DE YOL ÖNDERİMİZ”

Selçuk Bayraktar Bey’in 
konuşmacı olarak katıldığı 
bir programa özel bir davetle 
gitmiştik. Kendisiyle birebir 
görüşme imkanı bulamazsak 
diye kendimizi ve havacılık 
alanındaki çalışmalarımızı ve 
hedeflerimizi anlatan bir mek-
tup kaleme aldım. Çünkü o 
dönem hem Havacılık Lisesi 
yok hem de henüz Türkiye’de 
bilinmiyoruz. Kendisiyle BİRE-
BİR GÖRÜŞME İMKANIMIZ 
DA OLDU. Gözlerimizin içine 
baktı. Ben orada kendisine bir 
soru sormuştum:‘’Biz çocuk-

lara hedef koyarken, bizden 
özellikle yapmamızı istediğiniz 
bir şey var mı?’’

Bugün bile çok etkilendiğim 
şu sözleri sarf etti:

‘’GENÇLERİN HAYAL 
KURMASINA MÜSAADE 
EDİN VE HAYALLERİNDE DE 
YANLARINDA DURUN’’ DEDİ. 
BİZ BUNU HEP KUTSAL BİR 
KELAM GİBİ KABUL ETTİK.

2019 da İstanbul Atatürk 
Havalimanında gerçekleşen 
Teknofest’te üç ekiple finale 
kalmıştık. Böylelikle bir tecrübe 
edinmiş oldular. Uçan araba 
platformunda yarışan arkadaş-
larımızdan derece bekliyorduk 
ama olmadı. İlk onda yer alan 
bu gençlerimize Anadolu yaka-
sına geçerken köprüde şöyle 
demiştim:

“ Asıl olan yolda olmaktır. Biz 
bir yola girdik. Buradan artı da 
olsa eksi de olsa biz katma de-
ğerle dönüyoruz. Bu bizim bir 

tecrübemiz. Daha önce ne bir 
projeniz vardı ne de bu sektörü 
biliyordunuz. Ama siz bugün 
15 yaşında uçan araba projesi 
ile final de yarıştınız. Birincilik, 
bu sene olmaz, belki gelecek 
yıl da olmaz ama çalışırsanız 
üçüncü yılda kesin olur. Dert-
lenmeyin!  Biz bu yoldayız ve 
bu yolda mücadele edeceğiz.”

Teknofest 2020 yılında Gazi-
antep’te düzenlendi. Pandemi-
nin ilk başladığı dönemde, dört 
ekibimiz de finaldeydi. Azim ve 
kararlılık meyvesini kısa süre-
de vermişti. 

“TÜRK GENCİNİN ÖNÜNE 
KOYABİLECEĞİNİZ YOL, 
İZ, ÖRNEK  SELÇUK 
BAYRAKTAR.”

 Bir projemiz ile TÜBİTAK’ın 
döner kanatlı iha kategori-
sinde Türkiye dördüncülüğü 
ve tasarım mansiyon ödülü 
aldık. Dört projemizde finalde 
yarıştı. Akıllı Ulaşım kategori-
sinde Türkiye Birincisi olduk ve 

ÖĞRETMENİM DERGİSİ
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Cumhurbaşkanımızın elinden 
ödül aldık. Ödül alan o ekibin 
içerisinde olan bir kardeşimiz-
de o köprüde konuştuğumuz 
kardeşimizdi.

Yarışma sürecinde, pan-
demi nedeniyle birçok kişinin 
sokağa çıkmaktan imtina ettiği 
bir dönemde, çocuklarla 14-
15 gün beraber otelde kaldık. 
Hem sosyal gezilerimizi yaptık 
hem de kendi sunumlarımızı 
yaptık. Finalistlerin açıklanaca-
ğı günün gecesinde gençleri-
mize şöyle hitap ettim:

“ Gençler yarın sonuç ne 
olursa olsun sizin değerinize 
artı da katmayacak eksi de 
olmayacak. Bunu anlayabilme-
niz için de örnek vereyim size, 
Gaziantep’in güzel baklavası-
nı yersin, yanında dondurma 
olursa çok daha tatlı olur. Siz 
YESEVİ Eğitim Kurumlarının 
baklavasısınız. Siz dondurma-
sız da yenirsiniz dondurmalı 
da. Üzülmenizi istemiyorum. 
Biz mücadelemize devam 
edeceğiz. Buradan 14 günde 
kazandığımız katma değerle 
döneceğiz. 15 yaşındaki çocuk 
Sanayi Bakanıyla fotoğraf çek-
tirme fırsatını buldu. TÜBİTAK 

Başkanı ve Selçuk Bayraktar 
ile fotoğraf çekilme imkânınız 
da oldu. Ay gibi parladınız 14 
kişiyle. Yarın da sonuç açıkla-
nır hiçbir şey kazanamamış ol-
sak bile burada kazandığımız 
artılarla döneriz memleketimi-
ze olur biter.” Sabah da sonuç-
lar açıklandığında hepimiz çok 
mutlu olduk. 

“CUMHURBAŞKANININ 
ELİNDEN ÖDÜL ALDILAR.”

İnsanoğlunun genel sıkıntısı 
kendisine net hedef koyama-
maktır. Bizlerin öğrencilerimize 
aşılamaya çalıştığımız hedef 
ise hep şöyleydi: Ayakkabı 
boyacısı dahi olsanız ayakka-
bıyı en iyi siz boyayın. Nerede 
olursanız ne yaparsanız yapın 
ama işinizi en iyi yapan olun.

Meslek Lisesine kim gider?  
Üniversite hedefi olmayan 
şu liseyi bitirse de bir meslek 
sahibi olsa mantığı olanların 
bakışını biz HAVACILIK LİSE-
Sİ OLARAK DEĞİŞTİRDİK.

Benden mezun olmuş ve 
Selçuk Bayraktar ile BAY-
KAR’da çalışan yirminin üze-
rinde öğrencim var. Pegasus’ta 
çalışan, Türk Hava Yolları’nda, 

İstanbul Havalimanı ve Sabi-
ha Gökçen Havalimanı’ndaki 
çeşitli havacılık kuruluşlarında 
çalışan onlarca öğrencim var. 
Uçak Mühendisliği, Uçak Tek-
nolojileri okuyan öğrencilerimiz 
var.

“TÜRK GENCİNE  
İMKAN TANINDIĞI ZAMAN 
YAPAMAYACAĞI ŞEY YOK.”

300’e yakın öğrencimiz var.  
İlk açıldığımız yıl sadece iki 
tane kız öğrencimiz vardı. Ai-
leler şöyle zannediyor. Bunlar 
sanayide usta olacak. Elektro-
nik mühendisliğini yurtdışında 
okuyan bir kızımız var. Geçen 
sene mezun oldu bizden. Dört 
yıl okul birincisiydi. Dışarıda 
F-16 gördünüz. O F-16 projesi 
ATV de ana haber bülteninde 
yayınlandı. Tüm görüşlerdeki 
Yerel ve ulusal medyalarda 
haber oldu. 

PİLOTUN KENDİNDE 
OLMADIĞI ZAMANLAR DA 
OLABİLİR

Oradaki projenin içeriği şöy-
leydi. F 16 bir kırıma uğradığı 
zaman veya düşman tarafın-
dan vurulduğunda pilot kanopi-
sini açıp, koltuğunu fırlatması 
ve de paraşütle beraber de 
inmesi gerekiyor.

15-16 yaşındaki çocuklar 
dediler ki: uçak dağa çarpa-
bilir kaza kırıma uğrayabilir, 
fırlatmanın gerçekleşmesi 
için pilotun düğmeye basma-
sı gerekli. Fakat pilot baygın 
düştü ve fırlatamadı diyelim. O 
zaman ne olacak?  Maniaya 
çarpmaya belirli bir mesafe 
kaldığında henüz pilot fırlatma 
işlemini başlatamadıysa sistem 
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otomatik olarak devreye girsin 
ama fırlattıktan sonra öyle bir 
şey yapalım ki pilotumuz yanan 
uçak enkazına inmesin ya da 
düşman bölgesinde kalmasın, 
paraşüt yerine altında drone 
pervaneleri yerleştirelim ki ona 
yüklediğimiz koordinatlara pilo-
tu getirsin.

Zaman ve zemindeki de-
ğişime bakıyorum da biz bu 
yaşlarda kâğıt uçak ya da en 
fazla uçurtma yapıp uçurmaya 
çalışırdık.

“İŞTE BİZİMLE BU NESLİN 
ARASINDAKİ FARK. BU 
NESLİN UĞRAŞTIĞI PROJE 
BU.”

Şimdi biz yazılımın kaçta ka-
çını yapıyoruz ona bakıyoruz. 
Beş yılda teknoloji çok hızlı 
değişti. 15 yaşındaki çocuklar 
bununla uğraşıyor. O ekibin 
başında olan da kız öğrenci-
mizdi. Takım kaptanıydı.

Kızlarımızın ilgisi okulumuza 
yoğunlaştı. Okulumuzda şuan 
20 inin üzerinde kız öğrencimiz 
var. KIZLAR ÇOCUKLARIMIZ 
BU İŞTE ERKEKLERDEN 

DAHA İYİ. Hem uyum açısın-
dan hem de zihinsel yapıları 
erkek öğrencilerden daha 
farklı. Sektör de kızlara önce-
lik tanıyor. Yağın pasın içinde 
çalışmıyorlar. Zaten bu işin 
kızı erkeği yok ama kızlarımız 
sektörde fark yaratıyor.

“SİVİL HAVACILIK 
DENETİMİNE TABİYİZ”

Milli Eğitim Bakanlığı kültür 
dersleri alanında kurumumuzu 
denetliyor. Havacılık alanında 
ise Sivil Havacılık Genel Mü-
dürlüğü de denetliyor. 

Öğretmenlerin yeterliklerini, 
atölyelerin fiziki koşullarını, 
kayıt defterlerini, yapılan uy-
gulama ve atölye çalışmala-
rını, pratik ve teorik derslerin 
zabıtlarını vs. denetliyor. Hem 
öğrencisini, hem öğretmenini 
hem de idareyi denetliyor, Sivil 
Havacılık Genel Müdürlüğü. İki 
tane tanınmış okul statüsünde 
özel havacılık lisesi var. Bunun 
ilki biziz. Havacılık öyle bir 
umman ki sen her gün kendini 
yetersiz hissedebilirsin. Artık 
biz marka değeri oluşturduk. 

Yesevi Havacılık Lisesi denil-
diği zaman diğer bütün pay-
daşlarımız tarafından internet 
ortamlarımızdan da hep istifa-
de etmeye çalışılan bir kurum 
olduk. Bizim şu an 300 e yakın 
öğrencimiz var ve her yıl 50 
tane öğrencimizi mezun edi-
yoruz. Mezun öğrencilerimizin 
durumuna baktığımda sektö-
rün içerisinde olanlar heryıl 
15-20 tane ve entegre olmada 
sınırlı sayıda kalıyor. Biz 100 
tane kayıt alıyorsak bunun 60-
70 tanesi bilinçli gelen öğrenci 
ama 30-40 tanesi de klasik 
olarak meslek lisesi anlayışı 
ile gelen öğrenci. Onun için 
buraya bilinçsiz, sırf bir okulda 
okumuş olmak için gelen veli-
ye ben teşekkür edip diyorum 
ki kayıt yapmayalım gidin siz 
çocuğunuzla konuşun. Bizim 
sosyal ağlarımıza bir bakın. 
Geriye dönük bakın ki bakalım 
bugüne kadar bu okul ne yaptı, 
neler ile uğraşıyor? Çocuklar-
dan neler bekleniyor, bunu bir 
görsün çocuğunuz. Şayet tüm 
bunlardan sonra da burada 
okumak istiyor mu istemiyor 
mu? İstemiyorsa hiç problem 
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yok. Ama istiyorsa diyoruz ki 
okul bittiği zaman TUS’a ha-
zırlanır gibi hazırlanmak lazım 
sektöre girebilmek için. Onun 
için burada zihin yapısının 
değişmesi gerekiyor.

Geçtiğimiz yıllarda bir kı-
zımız mezun oldu. Kızımız 
beni aradı.  Abi seni CV’me 
Referans olarak yazabilir 
miyim? Diye sordu. Ben de 
tabii kızım dedim. Başvurduğu 
yerin insan kaynaklarından bir 
hanımefendi beni aradı. 45 
dakika konuştum ben hanıme-
fendiyle. Öyle sorular soruyor 
ki şaşarsınız. Arkadaşlarıyla 
uyumu nasıl, sivil havacılıkla 
ilgili bir hedefi var mı vb. gibi 
sorular. En sonunda hanıme-
fendi bana dedi ki: Ya Ali bey 
bir öğrenci hakkında 45 dakika 
nasıl cevap verebilirsiniz? Bu 
çocuklar sizde mi yaşıyor dedi. 
AMA BİZ BU GENÇLER İLE 
GERÇEKTEN HAYATI YAŞI-
YORUZ.

İstihbarat durumundan ötürü 
Baykar’da çalışan öğrencileri-
mizin kimlik bilgisini paylaşa-
mıyoruz. Paylaşmamız söz-
leşme fesih nedeni. Baykar’da 
çalışıyor diyebiliriz ama isim 
verip projenin adını veremi-
yoruz. Hem Baykar’ı hem de 
çocuklarımızı muhafaza etme-
miz de gerekiyor.

“GENÇLERİN HER DAİM  
YANLARINDAYIZ”

Buradan mezun olan bir 
öğrenci bir gün baklava almış 
okula geldi. Hocalarına bak-
lava ikram etmiş. Benim ile 
de konuşmak istemiş. Geldi 
odama girdi. Oturuyoruz bana 
dedi ki: Hocam benim DÖNÜM 

NOKTAM hani siz bir gece 
bana mesaj yazıp gelip beni 
gecenin 03 ünde evden almış-
tın ya. O zaman benim dönüm 
noktam oldu. Ben unutmuşum. 
3- 4 sene olmuş bu durum, O 
anlatıyor. Babası ile tartışmış 
o akşam, canı sıkılmış bana 
mesaj yazmış. Abi görüşebilir 
miyiz? Ben de tamam evladım 
dedim. Ben o arada babasına 
yazdım. Çocuk evden çıkacak. 
Dertlenme benle beraber diye. 
Aldım onu evinden gece saat 
üç veya dört. Kartal sahile 
indik. Sadece denize baktık ve 
denizi taşladık. Denizi seyrettik 
yani. Ondan sonra da sabah 
getirdim eve bıraktım onu. 
Anne ve babasıyla ilgili kendini 
kıymetlendirmenin gerekliliği 
ile ilgili, sen kendine kıymet 
katmazsan bu toplum sana 
kıymet vermez gibi konuşmuş-
tuk. Bu yaşadığımız hadise 
ÇOCUĞUN DÖNÜM NOKTA-
SI OLMUŞ. O gece ben git-
meseymişim evi bile terk edip 
meçhule doğru yol alacakmış.

BİZ ÇOCUKLARIMIZLA 
BÖYLE İLGİLENİYORUZ.

 “NORMAL BİR EĞİTİM 
KURUMU MANTIĞI İLE 
ÇALIŞMIYORUZ.”
BU KURUMUN DÖRT TANE 
ORTAĞI VAR. DÖRDÜMÜZ 
İÇİN DE AYNI ŞEYİ 
SÖYLEYEBİLİRİM. HİÇ BİR 
ZAMAN BİRİNCİ HEDEFİMİZ 
MADDİYAT OLMADI.

Bizim bir velimiz var. Bir 
okulda Rehber Öğretmenliği 
yapıyor. Çocuğu bizde okuyor. 
Kendisi beni yazın aradı: Dedi 
ki: Ali bey bir öğrenci var ben-

de. Babası ilgisiz, anne çok 
cefakâr bir kadıncağız. Çocuk 
Havacılık okumak istiyor ama 
maddi hiçbir imkânı yok dedi.

Çocuk LGS de ne aldı? 450 
puanın üzerinde ise zaten burs 
veriyoruz. Ondan yana sıkıntı 
yok. Çocuk ahlaken bir prob-
lem yaşatır mı bize? Akran 
zorbası olur mu?

Çocuk buraya geldi ve ken-
disi ile görüştük. Kimliğini ver 
dedim ve çocuğu kaydettim. 
Kitabını, malzemelerini kendi-
lerine bir kuruş masraf yaptır-
madan biz karşıladık.

Anneye dedim ki: ÇO-
CUĞUN DAHİL, BURADA 
ÜCRETSİZ OKUDUĞUNU 
KİMSE BİLMESİN. Öğretme-
ni senin çocuğunun ücretsiz 
okuduğunu bilmesin.

Mesela ücretli okuyan öğ-
rencimin de ödemesi 5-6 ay 
gecikiyor. Bu durumu bir tane 
öğretmen bilmez. Bırak öğret-
meni idarecim bilmez. Burada 
muhasebede çözülür durum.
“GENÇLERİN MAHÇUP 
OLMAMASI BENİM EN 
ÖNEMLİ ARZUM.”
BİZİM İÇİN MADDİYAT 
HİÇ BİR ZAMAN BİRİNCİ 
PLANDA OLMADI.
“BİZ EĞİTİME BAŞKA 
NOKTADAN BAKIYORUZ.”
“HEM YÜKSEK OKUL HEM 
ÜRETİM MERKEZİ”
DÖRT ARKADAŞIM ve 
ORTAĞIMIN GELECEKTEKİ 
HEDEFİ MUTLAKA BİR 
YÜKSEK OKUL AÇMAKTIR.

LİSE OLARAK MARKA 
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OLMA HEDEFİMİZE ULAŞ-
TIK. Şimdi, bir kızıl elmamız 
var ama ara hedeflerimiz de 
olmalı. Örneğin: Bu sene uçak 
mühendisliğinde 5 kişi mi oku-
yor. Bu seneye 14 kişi olmalı. 
AYRICA BİZ BU BİLGİ BİRİ-
KİMİMİZİ EN AZINDAN BİR 
YÜKSEK OKULA AKTARMA-
LIYIZ DİYE DÜŞÜNÜYORUZ. 
Çünkü mezunlarımızda MYO 
okuyanlar atölye, eğitmen ve 
donanım olarak üstünlükleri-
mizi dile getiriyor. Ayrıca her 
yıl MYO akademisyenlerinden 
yetiştirdiğimiz öğrenciler için 
teşekkür telefonları alıyoruz.

Türkiye’de bununla çok 
karşılaşıyoruz. Çocuk bizde 
okumuş. Daha sonra Kay-
seri’de üniversite de Uçak 
Gövde Motor Bakım Bölümün-
de okuyor. Diyor ki: “Derste 
öğretmenimiz Yesevi Eğitim 
Kurumlarının YouTube kana-
lını (ÇELİK KANAT) açıp ders 
anlatıyor. Çünkü bizim orada 
derslerimizi işleyişimiz var. 
100’ün üzerinde eğitim vide-
osu var. YANİ BİZ BUNUN 

LİSE BOYUTUNU AŞMALI 
BİR YÜKSEKOKULA DOĞRU 
YOL ALMALIYIZ.

Yüksekokul açılması için 
belirli şartlar var onları hazır-
lamaya çalışıyoruz. Ayrıca biz 
havacılık alanında da ÜRE-
TİM MEKANIZMASINA DÖ-
NÜŞMELİYİZ. O zaman hem 
mezun ettiğimiz öğrenci nokta-
sında hem de ülkemizin üretici 
gücü noktasında YESEVİNİN 
BİR SÖZÜ OLACAK.

Bu ülkenin yarınlarında bu 
çocuklar da var olmak zo-
runda. Bundan önce mezun 
ettiğimiz çocuklar sözlerini 
söylediler ve sahadalar. Şimdi 
bu çocuklarda sözlerini söyle-
yecekler. Onların sözleri şu an 
bizde emanet. Yarın onlarda 
sözlerini söyleyecek ve sektör-
de var olacaklar. 

Beşeri münasebetleri, ülke-
ye bakışları, bayrağa bakışları 
bizler için önemli ve değerli.

“SİYASET EĞİTİMİN HİÇ BİR 
TARAFINDA OLMAMALI. “

Öğretmenle sözleşme yapar-
ken de şöyle diyorum. “Bir tane 
çocuğumuza siyasi bir mesaj 
verdiğinizde sözleşme fesih 
edilir. Bizim öğrencilerimiz 
bu milletin kadim değerlerine 
sahip çıkacak. Kurucu iradeye 
saygı duyacak bayrağını se-
vecek, vatanını milletine sahip 
çıkacak ve bu vatanın yarın-
larında var olacaktır. Bu bilinç 
ile hareket etmek zorundayız 
kimseyi ötekileştirmek gibi bir 
lüksümüz yok.

“ÖĞRENCİNİN CV’SİNİ 
GÜÇLÜ KILMALIYIZ”

Ticari insansız hava araçla-
rına pilotluk belgesi aldırmak 
için Çanakkale’ye gittik. Orada 
hem eğitim aldık hem de Ça-
nakkale ruhu için şehitliklerimi-
zi ziyaret ettik. Conkbayırına 
gittik, anıta gittik. Gündüz şe-
hitlikte gözyaşı döktük akşam 
eğitime gittik. Oradan çıktık 
İzmir’e gittik. Orada sınava gir-
di çocuklar. 80 tane öğrenci-
miz Ticari İnsansız Hava Aracı 
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pilotluk belgesi aldı.
Gençleri sadece uçak tek-

nisyeni olarak yetiştirmiyoruz. 
CV’sini güçlü kılması gereken 
ne varsa bir eğitim kurumu 
onu çocukların önüne koymak 
zorunda.

KISACA BİR ÜRETİM 
MERKEZİ VE BİR 
YÜKSEKOKUL OLMAMIZ 
GEREKİYOR.

Dünden yarına "Devletin 
bekası ve milletin istikbali gök-
lerdeki hakimiyete bağlıdır!" 
inancındayız. 

Başta bu kutlu ülkenin mil-
li teknoloji hamlesine katkı 
sunan şirketler şirketler ve bu 
şirketlerde ter akıtan her bir 
birey, tek vida sıkan dahi bizce 
milli kahramandır.

Havacılık sektörünün mut-
fağında bulunan bizler için 
bu milli anlayışla yolda olma 
temennimiz vardır.

Bizler de milli ve manevi 
hasletler doğrultusunda; yeni 
bilgilere ulaşmayı ve bu bilgi-
leri kullanmayı bilen, kişilikli, 
bilinçli, kendine güvenen, 
havacılık sektöründe aranan, 
nitelikli bireylerin bu kutlu ül-
kenin yarınlarında var olmaları 
için onlara itici güç olmaya ça-
lışmaktayız. Bugün bu gayreti-
mizin kurum olarak meyvelerini 
görmenin hazzını yaşarken 
sektörde görev alan tüm genç-
lerimize başarılar diliyoruz.

Yesevi Eğitim Kurumları 
olarak hep şuna inandık: İyi bir 
mesleğe değil, iyi icra ettiğiniz 
bir mesleğe sahip olmalısınız. 
Asıl gaye bu minvalde olmalı.

Bir meslek nasıl mı iyi icra 

edilir? O mesleğin inceliklerine 
hâkim olarak, ahlakına uygun 
hareket ederek, o mesleği va-
tana ve millete hizmete vesile 
olarak görerek. Bu şuurda 
nesiller yetiştirmenin zorluğuna 
talip olan kurumumuzun gaye-
si, bu eğitim anlayışını hayata 
geçirirken, teorik ve pratik 
olarak en iyi koşulları öğren-
cilerimize sunarak, ideali olan 
ve bu ideali uğruna üzerine 
düşeni en iyi şekilde yapmayı 
dert edinen nesillerin yetişme-
sini sağlamaktır. Bu bizim için 
vicdani bir sorumluluktur.

Havacılık meslek lisesi ala-
nında eğitim veren ve istikbalin 
göklerde olduğuna inanan bir 
mesleki eğitim kurumu ola-
rak, bu eğitimin sadece teorik 
olarak, standart sınıflarda 
verilemeyeceğine inanıyoruz. 
Bu sebeple, havacılık mesleği 
eğitimi alanında ihtiyaç duyu-
lan, uçak, uçak motoru, han-

gar, atölyeler vb. bütün teknik 
ve fiziki imkânları her geçen 
gün daha üst standartlara 
taşıyoruz.

Alanında en iyi meslek ve 
kültür öğretmenlerinden oluşan 
kadrolarımız, bilgi ve tecrübe-
lerini sevgileriyle birlikte öğren-
cilerimize aktarmaktadır.

İstikbali, idealde, ideali ise 
göklerde bilmenin şuuruyla ve 
insanı merkeze alarak, eğitim 
anlayışımızı örgünleştirdiğimiz 
okulumuzda, bilim ve tekniği, 
irfani bir kavrayışla, bilmek 
yapabilmektir ölçüsüne nispet 
ederek temel politikamız haline 
getirdik...

Geleceğimiz gençlere, genç-
ler de bize emanettir. Bu bilinç 
ve şuurla diyorum ki;

“Gençler; gölgede dura-
nın gölgesi olmaz, güneşte 
duracaksınız ki kendiniz 
gölge olasınız...”
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Kitap okumak, bireysel ola-
rak kendiliğinden kazanılan bir 
alışkanlık değildir. Kitap oku-
ma kültürü; yaşa uygun kitap 
seçiminden okuduğun kitap-
ların yorumlanabilmesine ve 
yazarı hakkında fikir edinmeye 
kadar detaylı bir konudur. 
Çocuğun ailesinde entelektüel 
bir ebeveyn var ise bu durum 
bir sorun olmaktan çıkar ve 
çocuk, okuma kültürünün içine 
doğar. Peki, evde uygun ortam 
yok ise çocuğa okuma kültürü 
nasıl kazandırılır? Kitap okuma 
kültürünü oluşturmuş, ger-
çek okul kütüphanesi olan ve 
uzman kütüphanecinin görev 
aldığı, ana sınıfından itiba-
ren kütüphane çalışmalarının 
programa alındığı, yazarların 
periyodik olarak davet edildi-
ği, söyleşilerin yapıldığı ve en 
önemlisi de kütüphanelerinde 
her ay kendi kitaplarını düzen-
leyerek kitap tasarlayan bir 
okulda her bir öğrenci kitap 
okuma kültürü kazanabilir.

Araştırmalar, bir çocuğun oku-
duğu kitap oranı ile zekâ gelişi-
minin doğru orantıda olduğunu 
göstermekte. Çocuğun vizyo-
nu, anlama ve problem çözme 
becerisi, sınav başarısı, kendini 
ifade etme becerisi tamamen 
''okuma kültürü'' ile doğru oran-

tılıdır. Kitap okuma 
kültürü edinmek, çok 
kitap okumak anla-
mına gelmediği gibi, 
ne okunduğu ile de 
ilgilidir. Okullarda bu 
çalışma, kütüphane 
biriminde profesyo-
nellerce yapılamaz 
ve ders programına 
konulamaz ise; bazı 
çocuklarda tesadüfen 
okuma alışkanlığı ge-
lişebilir ama sürdürülebilir olarak 
entelektüel kitap okuma kültürü 
gelişemez. Özellikle; dilekçe, 
makale, öykü, anı, şiir yazma 
becerisi hiç bir şekilde oluşmaz. 
Öte yandan, kitap okumanın dış 
dünya hakkında bilgi edinmesine 
de aracı olduğunu belirten Ay 
Koleji Türkçe Öğretmeni Ercan 
Çimen, ebeveynlere çocuklarına 
kitap okuma kültürü kazanmaları 
için önerilerde bulundu. 

“İLK VE EN ETKİLİ YÖNTEM 
DOĞUMDAN İTİBAREN 
ÇOCUĞA KİTAP OKUMAK”

Çocuklara kitap okumayı 
sevdirmek için ilk ve en etkili 
yöntemin doğumdan itibaren ona 
bol bol kitap okumak olduğunu 
söyleyen Ay Koleji Türkçe Öğ-
retmeni Ercan Çimen, “Bebeklik 

döneminden itibaren bol resimli, 
az ve basit cümleli, çocuğun 
ayına ve yaşına uygun kitaplar 
seçilmeli. Kitabın dili ve görsel-
leri şiddet, cinsiyetçi yaklaşım, 
yanlış Türkçe, dogmatik bilgi, 
siyasi semboller, argo kelime ve 
söylemleri içermemeli. Kitabın 
resimleri sanatsal açıdan estetik 
olmalı ve kitabın çizeri hakkında 
bilgi edinilmeli. Yazarı ve içeriği 
dikkatlice incelenmeli ya da bu 
konuda bilimsel yaklaşabilen 
güvenilen bir uzmandan yardım 
alınmalıdır. Unutulmamalıdır 
ki, kitapta geçen her bir ayrıntı 
çocuğun kişilik gelişimini et-
kilemektedir. Yaşından dolayı 
onun anlayamayacağı, duygu-
sal dünyasını bozarak korkuya 
neden olacağını düşündüğümüz 
içerik ve görsellerden kaçınılma-
lı. Ancak araştırmalar; bebeklik 
çağındaki çocukların resimleri 

Çocuklara kitap  
okumayı sevdirmenin 

5 yolu
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görmeseler bile okunan kitaba 
maruz kalmalarının beynin parie-
tal, temporal, oksipital bağlantı 
korteksi adlı beyindeki görsel 
bağlantıları işleyen kısmını aktif 
hale getirdiğini göstermiştir. Bu 
bölüm, kendi kendine kitap oku-
yan çocuklarda da aynı şekilde 
aktiftir. Küçük çocuklara kitap 
okurken canlandırmalar yapıp 
sesler çıkararak taklit yapmak, 
dikkatlerini daha fazla çekecektir. 
Bu da küçük yaşlardan itibaren 
okumanın eğlenceli bir aktivite 
olduğu algısını güçlendirecek-
tir. Küçük yaşlardan itibaren 
kitap dinleyen ve bundan keyif 
alan çocuk, ileriki yaşlarında da 
okuma eylemine daha yatkın ve 
istekli olacaktır.” diye konuştu. 

Ercan Çimen, çocuklara oku-
ma alışkanlığı kazandırmanın 5 
püf noktasını ise şöyle sıraladı: 
• Rol model olun

Doğumdan itibaren çocuğa 
kitap okumaktan sonra en etkili 
yöntemlerden biri de çocuğa her 
konuda olduğu gibi kitap okuma 
konusunda da rol model olmak... 
Çocuklar gelişimlerinin doğası 
gereği ebeveynlerini taklit etme 
ve rol model alma eğilimindedir-
ler. İyi ve kötü ayrımı yapmaksı-
zın çevrelerindeki büyüklerinin, 
özellikle ebeveynlerinin, davra-
nış şekillerini benimserler ve uy-
gularlar. Bu yüzden siz ne kadar 
çok kitap okur ve yazarsanız ve 
bundan keyif alırsanız çocuğu-
nuz da o kadar çok bu aktiviteyi 
yapmayı benimseyecektir.
• İlgi alanlarını keşfedin ve 
buna yönelik kitaplar tercih 
edin

Çocuklar çizgi roman, hikâ-
ye ve roman gibi farklı türdeki 

kitaplara ilgi duyabilir. Bu ne-
denle, çocuğunuza kitap seçer-
ken sizin daha önce okuyarak 
onayladığınız kitaplar içinden, 
mutlaka çocuğun fikrini de alarak 
ve onun dikkatini çekecek tarz-
daki kitapları tercih etmelisiniz. 
Çocuğun kitaba başlamasını 
teşvik etmek için ise kitabı sesli 
okuyabilir veya ona kitapla ilgili 
ufak sorular sorabilirsiniz. Bu 
sayede çocuklar kitaptaki karak-
terleri yorumlayabilir ve hayal 
güçleriyle olayları zihinlerinde 
canlandırabilir. Çocuğunuzla 
birlikte kendi kitabınızı hazırla-
yabilirsiniz. Kitabınıza yeni bir 
kapak tasarımı yapabilir, hikâye 
içeriği oluşturabilir, kitaptaki 
karakterleri resimleyebilir hatta 
kitap ayraçları hazırlayabilirsiniz. 
Bu arada kitabınıza başka bir 
kaynaktan alıntı ve atıf yaptıysa-
nız son sayfasında belirtmeyi de 
unutmamalısınız!
• Kitapları ulaşabileceği 
yerlere koyun

Evde, kütüphanenizde çocuk 
için mutlaka bir alan açmalı 

ve çocuğun okuduğu kitapları 
orada biriktirmesi sağlanmalıdır. 
Evin diğer bölümlerine de okun-
ması için dergiler yerleştirilip 
her alanda okuyabileceğinin 
mesajı verilmelidir. Günlük bir 
gazeteye, hem çocuklar hem de 
yetişkinler için basılan dergilere 
abone olmak, kitap kulüplerine 
üye olmak, kütüphaneden dü-
zenli olarak kitap ödünç almak, 
akrabalarla kitap değiş tokuş 
yapmak çok önemli ve bunların 
dışında boş kaldığınızda oku-
mak için çantanızda taşıdığınız 
kendi kitabınızın yanında ço-
cuğunuz için de kitap taşımayı 
unutmamalısınız. Hediyeleşirken 
kitap tercih etmeniz okuma kül-
türü yaratmak için önemli bir rol 
oynayacaktır.
• Okuma köşesi oluşturun

Odasında ya da evin başka 
bir odasında, okumaya ayrılmış 
bir bölüm yaratın. Fazladan 
birkaç yastık ya da birkaç küçük 
oyuncak ile bu köşenin sıcak ve 
sevimli görünmesini sağlayın. 
Vakit geçirmeyi keyif aldığı bir 
alanda kitap okumak da onu 
mutlu eden bir aktivite haline 
gelecektir.
• Kitapla interneti birleştirin

Okuduğu bir kitap, içindeki 
konu başlığı ya da yazar çok 
ilgisini çektiyse daha fazlasını 
aramak için birlikte internette, 
Google’da, Youtube’da yapıl-
mış yorumları okuyabilirsiniz, 
üstünde tartışabilirsiniz. Yazarın 
diğer kitaplarını araştırabilirsiniz. 
Hatta varsa imza gününe birlikte 
gitmeye onu teşvik edin. Ayrıca 
sesli kitap uygulamaları, metin 
üzerinde düşünerek okumayı 
geliştirmediği için erken yaşta 
tercih edilmemelidir.
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(Öğretmenim Dergisi /  
Özel – İstanbul) 

Eğitim Girişimcisi Sayın Ümit 
Kalko,  özel eğitim öğretim 
sektörüne giriş yaptıktan sonra 
gençliğinin verdiği dinamizm ile 
yeni fikirlerle sektöre farklı yatı-
rımlar yapmaya devam ediyor. 
Sayın Ümit Kalko ülkemizin özel 
eğitim öğretim sektöründe kurs 
ve kolej olarak farklı 7 marka 
yönetiyor. Bu markaların her 
biri sektörde çığır açan eğitim 
vizyonlarına sahip. Başarı ve 
yükselme öyküleri araştırıldığın-
da karşımıza çıkan en önemli 
etkenlerden birisinin doğru kişi-
lerle doğru yatırımlar olduğunu 
görebiliyoruz.

İnoTek Koleji Genel Müdürü 
Sayın Ömür YILMAZ’a misafir 
olduk.  

Soru: Sayın YILMAZ sizi iki 
yıldır Sekiz Oniki Kurs Genel 
Müdürü olarak tanıyoruz ve 
başarılı çalışmalarınızı yakın-
dan takip ediyoruz. Öncelikle 
şunu sorayım Sekiz Oniki 
Kurs’ta çalışmalar nasıl gidi-
yor?

FARKLI OLDUĞUMUZU  
FARK ETTİRDİK

Hibrit eğitim modelimiz ile 
SEKİZ ONİKİ KURS olarak 
sahaya çıktığımızda Türkiye’ de 

farklı markalarda 8 binin üzerin-
de kurs merkezi vardı.  Biz yüz 
yüze eğitimi dijital ile birleştirerek 
kurs sektöründe farkımızı ortaya 
koyduk. Eğitim-öğretimde sınav-
lara hazırlık için yalnızca sınıf, 
kitap, öğrenci ve öğretmenin 
yeterli olmadığı fark ettik. Yeni 
kurduğumuz eğitim materyalleri-
ne her yerden erişimin mümkün 
olduğu Hibrit Eğitim sistemi ile 

kurs sektöründe iyi bir noktaya 
geldik. Markamızın kuruluşunun 
2. yılında 54 şubeye ulaştık. 
Türkiye genelinde talep almaya 
devam ediyoruz. 

Soru: Gelelim yeni projeniz 
İnoTek Koleji’ne. İnoTok Koleji 
gördüğüm kadarıyla yeni bir 
Özel Meslek Lisesi.  Bu proje 
hakkında biraz bilgi alabilir 
miyiz?

ÜMİT KALKO’ DAN ÜLKEMİZE YENİ BİR YATIRIM

İNOTEK KOLEJİ   
ÖZEL MESLEK LİSELERİ
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YEPYENİ BİR MARKA VE 
BİR HİKAYE İLE YENİDEN 
SAHADAYIZ İNOTEK: İNOVATİF 
TEKNOLOJİ KOLEJİ

                    
TÜRKİYE’ DE YENİ BİR 

ÖZEL MESLEK LİSESİ MAR-
KASINA İHTİYAÇ OLDUĞUNU 
GÖRDÜK.

Türkiye de şu an 318 tane 
meslek lisesi var. 318 meslek 
lisesinde binlerce öğrenci eğitim 
öğretim görüyor. Ama sahayı 
incelediğimizde şunu fark ettik 
ki meslek liselerinde bu binler-
ce öğrencinin pratik uygulamalı 
eğitimlere maruz kalmalarını 
sağlamalıyız. Atölye ve sınıflarda 
yapılan teorik eğitimlerin daha 
çok pratiğe dökülmesi ve bura-
ların birer üretim üssü olması 
gerektiğini gördük.

Meslek liseleri ülkemizin iş 
gücünün istihdamı bakımından 
önemli kurumlardan biri. ÇÜN-
KÜ BİZİM İYİ MESLEK LİSESİ 
MEZUNLARINA ve iyi üniver-
site mezunlarına İHTİYACIMIZ 
VAR. Bu kurumlar teknik eleman 
yetiştirdiği için sanayiyi ve üre-
timi de destekleyen kurumlar. 
Meslek liselerini daha aktif daha 
üretir hale nasıl getirebiliriz diye 
düşündük. Bunları projelendirdik. 
Çalışmalarını ve araştırmalarını 
yaptık. 

TÜRKİYE GENELİNDE “ÜRETEN 
OKUL” PROJESİ İLE SAHAYA 
ÇIKIYORUZ

İnoTek Koleji duyurumuzu yeni 
yapmamıza rağmen farklı kurum-
lardan hemen talepler gelmeye 
başladı. Biz burada “YETE-
NEĞİN GELECEĞİN OLSUN” 

mottosuyla yola çıkıyoruz. Öğ-
rencilerimizin var olan yetenekle-
rini daha fazla nasıl geliştirebiliriz 
diye düşünüyoruz. 

Soru: Okullarımızı üretim 
merkezi yapacağız dediniz. 
Bunlar ciddi yatırımlar gerek-
tirmeyecek mi? Makine ve 
ekipman vb. maliyeleri çok 
yüksek. 

OKUL-SEKTÖR İŞBİRLİĞİ & 
ÜRETEN OKULLAR

Okullardaki atölyelerimizi daha 
aktif hale nasıl getirebiliriz soru-
larımızın çalışmalarını yapıyoruz. 
Bu düzenlemelerin okulun kendi 
ekibiyle yapılması zor olan bir 
süreç. İlgili meslek kolunda sek-
törde bulunan firmalarla iş birliği 
halinde ve profesyonel atölyele-
rin kurulması gerektiğine inanı-
yoruz. Okullarımızda, firmalar ve 
sivil toplum kuruluşları ile iş birliği 
protokolleri imzalıyoruz. Bu pro-
tokoller ile firmalar kendi ürünle-
rini üretebilecekleri ekipmanları 
okul atölyelerimize kurabiliyorlar. 
Farklı meslek kollarında bulunan 
sektörlerle görüşüyoruz ve bu 
çerçevede anlaşmalar imzalıyo-
ruz. Örneğin Türkiye genelinde 
seramik üretiminde rol alan bir 
isimle görüşüyoruz. Seramik 
üretimi, iş gücü gerektiren bir 
olay.  Bunun gibi onlarca firma ile 
iletişim halindeyiz. Görüşmeler 
sonucunda girişimcilerimizden 
şu destekleri aldık “Okullarınıza 
atölyeleri biz kurabiliriz, makine 
ve ekipman desteği sağlayabili-
riz” diyorlar. Bu ilgili sektörleri de 
güçlü kılarken bizim okullarımız-
da olan öğrencilerin de yetenek-
leri keşfetmesini destekliyor. Bu 
üretimlere katkı sağlayan öğren-
cilerimiz bir iş kolunda deneyim 

kazanırken aynı zamanda gelir 
de elde edebiliyor olacaklar. Me-
sela okullarda kablo üretimi de 
yapılacak vida üretimi de. Bun-
lar kulüp etkinlikleri adı altında 
yapılacak. Şu anda en değer 
verdiğimiz oluşumlardan bir ta-
nesi yenilenebilir enerji. Rüzgar - 
Güneş enerjisi gibi. Artık fosil ve 
yeraltı enerjilerinin sonuna geldik 
gibi. Yenilenebilir enerjileri mutla-
ka hayata geçirmemiz gerekiyor.

Her öğretim yılı başında sektör 
temsilcisi ve öğrencilerin uy-
gulamalı mesleki eğitiminden 
sorumlu yetkili usta öğreticiler ile 
koordinasyon toplantıları yaparak 
sürecin amaca uygun bir şekilde 
yürütülmesi sağlanacak. Aynı 
zamanda öğrencilerimiz mezun 
olduktan sonra ilgili iş kolunda bir 
özgeçmiş oluşturuyor ve böylece 
sektördeki istihdamı kolaylaşıyo-
ruz. 

Soru: Türkiye’de eğitim 
öğretim faaliyetlerini farklı 
isimlerle devam ettiren kolejler 
neden İnoTek Koleji’ni tercih 
etmeli?  

İnovatif Teknoloji Koleji olarak 
oluşturduğumuz yeni markamız 
İnoTek Koleji, 21.yüzyılın ino-
vasyonunu içeren, beceri temelli 
deneyim atölyelerini bünyesinde 
barındıran, hibrit eğitim platform-
larıyla teknoloji ile de bağ kuran 
bir meslek lisesi markasıdır.

“ÜRETEN OKUL” mottosu 
ile ürün üretimini özendiren, her 
alanda sürdürülebilirliğe katkı 
sağlayan yetenekli ve çalışkan 
bireyler yetiştirmek temel he-
deftir. İNOTEK KOLEJİ, eğitim 
sistemi olarak Mili Eğitim Ba-
kanlığının resmi ve özel meslek 
liselerinde halen uygulanan 
programlarını ve müfredatlarını 
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yeniden yorumlayarak öğren-
cilerin yeteneklerini beceriye 
dönüştürerek gelecek hedef-
lerini oluşturmalarını sağlayan 
yeni bir model sunmaktadır. Bu 
model ile kayıt öncesinde öğren-
ciye uygulanacak envanterlerle 
öğrencinin kişilik özelliklerini fark 
ederek ilgi ve yeteneklerine göre 
eğitim yolculuğu kurgusu oluş-
turmasını desteklemektedir.

Öğrencilerimiz yaptığı teorik 
ve pratik çalışmalarla, yüz yüze 
ve çevrimiçi ortamlarda ürün 
oluşturarak yenilikçi öğrenme 
modelleri ile tam donanımlı 
meslek insanları olarak yetiş-
mektedir. İş birlikli çalıştığımız 
kurumlar ile iş hayatını ve 
mesleki deneyimlerini oluşturan 
öğrencilerimiz, lise hayatları 
devam ederken mesleki ihtiyaç 
analizlerini de yapma imkânı bu-
lacaklardır. Okurken, öğrenirken, 
üretirken kazanmanın YETENE-
ĞIN GELECEĞIN OLSUN haz-
zını yaşayarak mutlu ve başarılı 

ÖĞRETMENİM DERGİSİ

Endüstri 5.0 gerçek dünya ile 
sanal dünyanın muhteşem 
uyumunu anlatır. Gençlerin 
fiziksel, duygusal ve ruhsal 
ihtiyaçları öncelenmiş ve 
karşılanmış olarak akademik 
başarı yanında üretken bire-
ye dönüştürerek Endüstri 5.0 
hedefine erişmeleri temele 
alınır. UNESCO, UNICEF ve 
WHO’NUN tanımladığı temel 
yaşam becerileri olan prob-
lem çözme, eleştirel düşün-
me, etkili iletişim becerileri, 
karar verme, yaratıcı düşün-
me, kişilerarası ilişki beceri-
leri, öz farkındalık oluşturma 
becerileri, empati, stresle 
başa çıkma, duygularla başa 
çıkmadır. Bireylerin kendi-
lerini gerçekleştirmeleri bu 
temel becerileri kazanmala-
rıyla mümkün olacaktır. Mut-
lu ve her açıdan sağlıklı olan 
gençlerin daha öğrenciyken 
deneyimlediği bir mesleğin 
ve eğitim sürecini içinde 
olmaları hayata daha emin 
adımlarla başlamalarını sağ-

layacaktır. Hazırlanan eği-
tim programları ile yalnızca 
öğretim değil eğitim alarak 
da temel yaşam becerilerini 
kazanacaklardır. Böylece 
sosyal duygusal becerilerini 
de doğru bir şekilde yönete-
ceklerdir.  Mezuniyet sonrası 
yükseköğretimi amaç ve 
hedef olarak koyan gençler 
için son sınıfta yoğun aka-
demik ders / kurs paketiyle 
seçtikleri mesleki alanda üni-
versiteye geçmeleri mümkün 
olacaktır. Yükseköğretimi 
düşünmeyenler için ise hem 
okul atölyelerinde hem de 
işletmede iş başında beceri 
ve etkinlik tabanlı/ağırlıklı 
mesleki eğitimle iş hayatın-
da aranan nitelikli çalışanlar 
olacaklardır. 
İnoTek Koleji’nde yetişen her 
birey temel yaşam beceri-
leriyle donanmış, dünyanın 
inovasyonunu benimsemiş 
ve üreten genç yetişkinler 
olarak hayatta rollerini ala-
caklardır.

ENDÜSTRİ 5.0’A UYGUN EĞİTİM MODELİ
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bireyler olarak yetişeceklerdir.
İnoTek’ ten tüm mesleki de-

neyimleri edinerek mezun olan 
bir öğrenci seçtiği mesleğin ilk 
yılından itibaren iş ortamına 
ve iş hayatına oryantasyonunu 
tamamlamış olacaktır. Ayrıca 
yaptığımız kurumsal iş birlikleri 
ile öğrencilerimiz mezun olduk-
tan sonra “iş aramak” gibi bir 
gündemle karşı karşıya kalma-
yacaktır.

KARİYER DANIŞMANLIĞI
İNOTEK KOLEJİ öğrencileri-

nin, mezuniyet sonrası yükse-
köğretime devamını destekle-
mek, kolaylaştırmak ve devam 
oranını artırmak için meslek 
alanlarına uygun, akademisyen-
lerden oluşan danışmanlarca 
mesleki tanıtım, rehberlik ve 
yönlendirme hizmeti sunulmak-
tadır       

Soru: Özel Meslek Liselerini 
devletin sağladığı destek var. 
Bu destek okullara yetiyor 
mu?

           
MESLEK LİSELERİNE  
DESTEK VAR ANCAK…

Özel meslek liselerine devle-
tin desteği var. Bu rakam 17-18 
bin civarında. Ama öğrencinin 
okula maliyeti en az 65-70 bin 
lira. Veliler bu okullar ücretsiz 
olduğu için öğrencilerini bura-
ya gönderiyor ama kurumların 
aldıkları bu destekle finansal 
olarak çok şansları yok. İŞTE 
BİZ DE BUNDAN DOLAYI 
ÜRETEN OKUL KONSEPTI-
Nİ GELİŞTİRDİK. Kurum hem 
üretecek hem pazarlayacak 
hem de satacak ve gelir elde 
edecek.

Özel sektör desteklenmeli. 

Biz Milli Eğitimin üzerinden 
büyük bir yük alıyoruz. Onun 
için devlet tarafından gerçekten 
desteğe ihtiyacımız var. Yakıt 
desteği olabilir, elektrik desteği 
olabilir. KDV desteği olabilir ve 
teşvik olabilir. Çünkü buralar bir 
eğitim kurumu ve özel kurum da 
olsalar işlerinin sadece eğitim 
olduğu bilinmeli ve desteklen-
meli diye düşünüyorum.

Soru: İnoTok Koleji ile ilgili 
büyüme hedefleriniz nedir? 

İNOTEK KOLEJİ MESLEKİ 
ALANDA DİĞER 
MARKALARIMIZ GİBİ SES 
GETİREN BİR MARKA 
OLACAKTIR.

Projeyi yeni duyurmaya 
başlamamıza rağmen farklı 
bölgelerden iletişime geçen 
bilgi almak isteyen okullar oldu. 
İnoTek Koleji olarak dikey bir 
büyüme hedeflemiyoruz. Hem 
dikey hem yatay büyüyerek 
içi dolu sahada ses getiren bir 
eğitim kurumu olmayı hedefli-
yoruz. Şubat ayında Antalya’ 
da bir lansmanımız olacak. Bu 
lansmana Türkiye genelinde-
ki tüm meslek liselerini davet 
edeceğiz. 2024-2025 eğitim 
öğretim yılına bu projeleri ken-
dine misyon kabul etmiş, tüm 
tüm Türkiye’de üretim merkezi 
olmayı hedefleyen en az 10 
tane vizyoner kolejle başlamayı 
hedefliyoruz. 

ÖĞRETMENİM DERGİSİ
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 İstanbul’da bulunan Özel 
Öğretim Kurslarının büyük bir 
bölümü ne yazık ki yasal statü-
nün dışında ve merdiven altı.

Merdiven altı bu kurumların 
varlığı beraberinde kara parayı, 
vergi kaçakçılığını ve en önem-
lisi de sigortasız çalışmayı be-
raberinde getirmekte. Merdiven 
altı oldukları için çalışanların 
parasını elden ödemeyi tercih 
etmeleri dahası sanki diğer ku-
rumlardan fazla veriyormuş gibi 
sigortasız çalışanı bir iki kuruş 

fazla ödeme yapmaları sanki 
onlara itibar kazandırıyormuş 
gibi algılansa da bunun doğru 
olmadığı o çalışanın emeklilik 
yaşına geldiğinde ortaya çık-
makta.

Bu kurslarla ilgili yasal anlam-
da bir takım çalışmalar yapılsa 
da aç-kapa yöntemi ile onlar 
yine de varlıklarını sürdürmek-
te.

Bunların yanında bir de yasal 
sınırlar içerisinde kalmaya özen 
gösteren, aldığının karşılığını 

fazlasıyla vermeye çalışan ve 
öğretmeninin ne istediğini bilen 
öğrencisine de başta kişisel 
eğitim koçluğu dahil her türlü 
desteği vermeye çalışan ku-
rumlar var.

Bu kurumların içerisinde, 
yayıncılık sürecimizde bizi de 
etkileyenler var.

Geçtiğimiz günlerde sek-
törden tanıdığımız Metehan 
Akyüz’ü ziyaret etmek çalıştığı 
için kuruma uğradığımızda bizi 
en çok etkileyen Trabzonlu 

BAHÇEŞEHİR’İN VAZGEÇİLMEZ ÖZEL ÖĞRETİM KURSU:

Nazmi Arıkan  
FEN BİLİMLERİ Bahçeşehir 
Özel Öğretim Kursu
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sahip Emre Kukul oldu. 
Bunun en önemli neden-
lerden bir tanesi; Öğret-
men Okulu ve Öğretmen 
Lisesi mezunu olanların 
eğitim-öğretim sektörün-
den vazgeçmemeleri. Belki 
de en önemli neden: daha 
çocuk denecek yaşta aldık-
ları meslek eğitimlerinin 
ÖĞRETMEN OLMAYA 
yönelik olması. 15 yaşında 
öğretmen olma motivas-
yonu ile meslek derslerini 
almaya başlayan bir kişi 
ama öğretmen ama patron 
olsun bakış açıları hep 
öğretmence oluyor. Emre 
Kukul da olduğu gibi.

2023 de YKS Türkiye 
Birincisi, TYT Türkiye 
İkincisi çıkarmış bulunan 
Nazmi Arıkan Bahçeşehir 
Fen Bilimleri Özel Öğ-
retim Kursu bulunduğu 
bölgenin vazgeçilmez ismi 
olmuş durumda.

Kukul, dergimize verdi-

ği özel mesajında şunları 
söyledi:

-“1983 Trabzon doğum-
luyum. İlk orta ve lise ha-
yatım Trabzon Beşikdüzü 
ilçesinde geçti. Mazisi köy 
enstitüsüne dayanan Be-
şikdüzü Anadolu Öğretmen 
Lisesi mezunuyum. Bu 
sebepten dolayı Ailemiz, 
akrabalarımız ve çevremiz-
de yoğunluk olarak eğitim-
ciler bulunmaktadır. Eğitim 
alanını tercih etmem de 
bulunduğum çevre son 
derece etkili olmuştur. 19 
Mayıs Üniversitesi Fen Bil-
gisi Öğretmenliğini bitirdik-
ten sonra meslek hayatıma 
başladım. 18 yıldır birçok 
özel öğretim kurumunda 
öğretmen, yönetici ve kuru-
cu olarak görev yaptım. 
Eğitim- Öğretim zor bir 
süreçtir. İnsanın geleceği-
ne dokunmak çok güzel bir 
hissiyat olsa da içerisinde 
birçok risk barındırır.”

Koç ögretmenlerimiz görüşme yaparken
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(Öğretmenim Dergisi /  
Özel – İstanbul) 

“Her insanın bir kızı olmalı” 
sözünü  duymayan kalmamıştır.   
Bu söyleme hafif kıskançlık dolu 
ama hayranlıkla ‘’keşke‘’ diye 
cevap verilir çoğu zaman.

NEDEN Mİ?
Şöyle düşünelim: Siz idealleri-

niz doğrultusunda bir şirket kur-
muşsunuz ve bu şirketi zorunlu 
nedenlerden ötürü bilmediğiniz 
ama profesyonelliğine güven-
diğiniz isimlere emanet ediyor-
sunuz. İdeallerinize ulaşmak 
için ilerlerken kızınız da kendi 
idealleri doğrultusunda başarılı 
bir kariyer yolunda ilerliyor. Pro-
fesyonel deneyinimini güçlendir-
mesinin ardından babasından 
emanet aldığı idealleri, güçlü ve 
daha olgun ellerle tutarak baba-
sına da destek olmak adına aile 
şirketinde çalışmaya başlıyor.

Kimden mi söz ediyorum: 
Tabii ki haberin başlığındaki 
EGE’den. Sn. Ege Güven’den.

Kurulduğu günden beri adın-
dan sıkça söz ettiren, İstanbul 
ve Kartal’da  eğitim-öğretim 
faaliyetlerinde öncü rol üstlenen 
Ege Bilim Okulları’ nın  yeni 
genel müdürü Sn. Ege Güven, 
Sabancı Üniversitesi Yönetim 
Bilimleri ve İşletme Fakülte-
si’nden mezun olduktan ve aile 

şirketlerinin yönetimi üzerine uz-
manlaştıktan sonra bu yıl kurul-
duğu günden beri adından sıkça 
söz ettiren, İstanbul Kartal’da, 
eğitim-öğretim faaliyetlerinde 
öncü rol üstlenen Özel Ege Bilim 
Okulları’ nın yeni genel müdürü 
oldu. .

Kalanını kendisinden dinleye-
lim:
EGE GÜVEN KİM VE  
EĞİTİMLE İLİNTİSİ NE?

 “Sevgili babam Ramazan 

Güven ve sevgili annem Nuriye 
Güven’in son çocukları olarak 
27 Ocak 1997 tarihinde İstanbul 
Acıbadem’de dünyaya geldim.

Benim eğitime olan ilgim daha 
çok babamdan gelen bir AŞK. 
Çağdaş,ülkesi ve dünyadaki 
yeri üzerinde belirleyici olmayı 
başarabilen, Atatürk ilkelerine 
bağlı bireyler yetiştirmeye duy-
duğu özlemi, ve idealleri aynı 
aşkı benim de taşımama neden 
oldu. Uzmanlık alanım eğitim 

EGE’NİN BAŞINA  
EGE GEÇTİ
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üzerine değil fakat, uzun süredir 
bu alanda kendimi geliştirmek-
teyim ve hala da çalışmalarıma 
devam ediyorum. Lise yıllarımı 
Çamlıca Bilfen Anadolu Lise’sin-
de geçirdim. Sonrasında Saban-
cı Üniversitesi’nde İşletme ve 
Yönetim Bilimleri üzerine eğiti-
mimi devam ettirdim. Eğitimimi 
tamamladıktan sonra çalışma 
hayatıma, öncelikle bir startup 
olarak başlayan ancak daha 
sonra aile şirketine evrilen bir 
şirkette başladım. 

BİR KURUMU DAHA SAĞ-
LAM ADIMLARLA İYİYE GÖ-
TÜRMEK VE KURUMSALLIĞA 
ULAŞTIRABİLMEK İÇİN DOĞ-
RU FREKANSTA İNSAN İLİŞ-
KİLERİNİ GÖZLEMLEMEK VE 
PROFESYONELCE SINIRLARI 
BELİRLEMEK ÇOK DEĞERLİ. 
Bu nedenle ben de, eski çalış-
mış olduğum şirketin kurucusu 
ve aynı zamanda CEO’sunun 
kurum içerisinde babasıyla olan 
ilişkilerini çok iyi gözlemledim. 
Kendilerinden bir yandan çok 
şey öğrenirken diğer yandan da 
bu dinamiği kendi aile şirketleri-
me nasıl entegre edebilirim diye 
düşündüm. 

BİZ AİLE OLARAK 
KURUMUMUZA SAHİP 
ÇIKARAK İLİŞKİLERİMİZİ 
PROFESYONEL SEVİYEDE 
İLERLETİYORUZ

PROJE TABANLI EĞİTİM 
SİSTEMİNİ benimsediğimiz 
okulumuzda kurucumuz sevgili 
babam Ramazan Güven’in bize 
ışık tutan vizyonunu kaybetme-
den, çağın ruhunu takip eden, 
geleceği yakalayan ve yöneten 
bireyleri yetiştirmeyi hedefliyo-
ruz. Ailem, kurumumuzun çeşitli 
alanlardaki güçlü ve destekleyici 
unsurlarıdır. Küçük ablam avu-
katlık alanında uzmanlaşmış, 
hukuksal konularda bana önem-
li bir destek sunuyor. Büyük 
ablamın dijital pazarlama ajan-
sı, okulumuzun sosyal medya 
hesaplarına yönelik stratejiler 
belirlememize katkı sağlıyor. Ku-
zenim ise yazılım mühendisi ola-
rak yazılım alanında bize teknik 
desteklerde bulunuyor.. Ancak 
bu ilişkiler aramızda her zaman 
profesyonel seviyede ilerler.  
AİLE OLARAK KURUMUMU-
ZA SAHİP ÇIKIYORUZ ve bu 

oluşturduğumuz işbirliğinde 
profesyonel kimliğimizi ve 
kaliteyi koruyarak, kurumu-
muzun başarısına önemli 
bir katkı sağlıyoruz.

YENİLİKLER VE  
DEĞİŞİMLER NE?

Eğitimde 10. yılını tamam-
layan okulumuzun iç işleyişini 
daha fazla güçlendirmek için 
kurumsal yapımızda bir takım 
düzenlemeler yaptık. Tüm okul 
kademelerimizin yönetimini aka-
demik koordinasyon ve işletme 
yönetimi olarak ayrı şekilde 
örgütledik. Bu yapı, birlikte ha-
reket eden ancak farklı uzman-
lıklar ile beslenerek yönetime 
çeşitlilik sağlıyor.. Akademik ala-
nı eğitim konusunda tecrübeli 
koordinatörlerimiz tarafından ve 
eğitim danışmanlarımızın des-
teği ile daha da  geliştiriyoruz. 
Ayrıca hiyerarşi düzenlemesi 
yaparak içsel bir denge oluştur-
duk ve bu sayede sistemimizi 
ufak ancak etkili değişikliklerle 
güçlendirdik.

EVDE İŞ KONUŞULUR MU?
Babamla her gün beraber 

olamıyoruz. Ben farklı bir yerde 
yaşıyorum. İş yerlerimiz farklı. 
Ama genelde şöyle oluyor: Eve 
girdiğimizde akşamları: İŞ KO-
NUŞMAYIZ. Ama sabah kah-
valtı masasına oturduğumuzda 
konuşmaya başlarız. Yani mesai 
bizde sabah kahvaltıda başlar, 
ancak akşam yemeği ile biter.

NEDEN EGE BİLİM TERCİH EDİLMELİ?
Velilerin okulumuzu tercih etmelerinin temel nedeni, 
benzersiz PROJE TABANLI VE YAPARAK YAŞAYA-
RAK FİNLANDİYA EĞİTİM MODELİNİ benimsemesidir. 
Eğitim yolculuğumuzda Atatürk ilkelerine bağlılık ve 
sadakatle yürümemiz ise en güçlü yüzümüzdür. Biz 
çağın ruhunu bilir, geleceği öngörür ve akılla, bilimle 
geleceğin parlayan yarınlarını yetiştiririz.

 



Ücretsiz Keşif

Kontrolörlük
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(Adnan Gündüz- 
Özel / İstanbul)

Sabahın alaca karanlığında 
yola çıkarken evde kalanlara 
seslenir: “Ben okula gidiyorum. 
Hoşça kalın!”Akşam  yorgun 
argın evine gelmiş ve tam din-
lenecekken kapı çalar, açınca 
komşunun çocuğu “Hocam’ Bu-
gün böyle bir ödev verildi. Bana 
yardımcı olur musunuz?”“Ha-
yır!” Diyemezsiniz öğretmense-
niz ve öğretmen duyguları ile 
yetişmiş iseniz.

O nedenle öğretmenliği pa-
rasal karşılıklarla kıyaslamaya 
çalışanlara hep hayretle bak-
mıştır, öğretmen gibi öğretmen 
olanlar.Öğretmenim Dergisi her 
sayısında “Topluma Sunu-
lacak İyi Örnekler” çerçeve-
sinde, çevresine örnek olmuş, 
öncelikle bulunduğu çevrenin 
gözbebeği haline gelmiş, top-
lum katmanları içinde saygınlık 
edinmiş kurumları sayfalarına 
konuk etmeyi bir MİLLİ GÖREV 
addeder.

Bu amaçla 149.cu sayımızda 
50 dönümlük bir arazinin içeri-
sinde ilkokulu, ortaokulu, Fen 
lisesi, Fen Lisesine ait Pansiyo-
nu , Sağlık Ocağı ve Uygulama 
bahçesi, her türlü aktivite için 
salonları ile adeta göz kamaş-

tırıcı bir eğitim kurumunu ve 
O’nun 27 yıllık tecrübeli müdire-
sini konuk aldık.

İLK GÖREV YERİ CUMHUR-
BAŞKANI RECEP TAYYİP 
ERDOĞAN’IN  OKUDUĞU 
OKUL OLAN SEVGİLİ OKUL 
MÜDİRESİ MERAL TURAN’IN 
ALDIĞI EĞİTİMİN FELSEFE 
OLDUĞUNU ÖĞRENDİĞİMİZ-
DE OKULDAKİ OTORİTENİN 
DAYATMA İLE DEĞİL PAY-

DAŞLIKLA OLDUĞUNU GÖZ-
LEMLEDİK.

 Biz anlatmayı bırakıp bu 
büyük  kampüsün ki; ben bu 
kampüsü 12-13 yaşlarında 
tanıdığım ve ilk gençlik yıllarını 
geçirdiğim Öğretmen Okuluma 
çok benzettiğim için de iki defa 
ziyaret ettiğimi belirterek sözü 
Okul Müdiresi Meral TURAN’a 
ve sorduğumuz sorulara verdiği 
cevaplara bırakalım:

TOPLUMA SUNULACAK İYİ ÖRNEKLER DEN BİR ÖRNEK

Bir fen lisesi’nden daha fazlası:
HACI ŞÖHRET DEMİRÖZ 
FEN LİSESİ
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“MERAL TURAN KİM? 
ÖĞRETMENLİK GEÇMİŞİ NE?

İstanbul Üniversite felsefe bö-
lümünden 1996 yılında mezun 
oldum.Pertevniyal Lisesi’nde 
2 sene sözleşmeli olarak gö-
rev yaptım. 96-98 yıllarında 
98 de Milli Eğitim Bakanlığına 
geçtim ve İstanbul İmam Hatip 
Lisesi’ne atandım. Sn. Cum-
hurbaşkanımızın okuluna ilk 
görev yerim olarak tayin oldum. 
Yaklaşık 5 buçuk yıl görev 
yaptım. Zor ve karışık yıllardı. 
Ben de çok genç ve tecrübe-
sizdim. MESLEK HAYATIMIN 
ZORLANDIĞIM İLK BEŞ YILI 
diyebilirim.

2003 yılında Fatih Kız Lise-
sine geçtim. 2010-2011 yılına 
kadar Fatih Kız Lisesinde öğret-
menlik yapmaya devam ettim. 
2011-2013 yılları arasında Ke-
mal Hasoğlu Anadolu Lisesinde  
müdür yardımcılığı,2013-2020 
yılları arasında Esenler İbrahim 
Turan Anadolu Lisesinde mü-
dür yardımcılığı görevlerinde 
bulundum. 2020-2021 yıllarında 
Florya Tevfik Ercan Anadolu 
Lisesinde yine müdür yardım-
cısı olarak görev yaptım. 2021 
yılından itibarende Hacı Şöhret 
Demiröz Fen Lisesi Müdürlü-
ğünde görev yapıyorum.

HEP LİSE DÜZEYİ VE  
HEP ERGENLER

Ergenlik çağına adım atan 
öğrencileri çok seviyorum. Ge-
lişme ve değişime açıklar, farklı 
bir bakış açıları ve çok güzel  
bir espri anlayışları var. Onları 
anladığınızda,duyduğunuzda, 
dinlediğinizde çok güzel fikir 
veriyorlar. Çoğu zaman benim 

düşüncelerimi etkiliyor, Farklı 
bakış açılarıyla bana birçok 
değişik fikirler  verdiklerini  söy-
leyebilirim. Gelişim çağındaki 
öğrencilerin ruh dünyamızda 
çok etkileri var .

Zor oldukları zamanlarda çok 
oluyor. Yani kalıplarına sığma-
dıkları zamanlar. Zor olduk-
ları zamanların hiç birisindeki 
davranışlarını veya zorluklarını 
şahsi algılamıyorum. Neden 
algılamıyorum? BİR KERE 
BEN FELSEFE MEZUNUYUM 
.  İstanbul Üniversitesi felsefe 
bölümünde derslerimizin yüz-
de otuzu psikoloji yüzde otuzu 
sosyoloji olarak verilir.Dersle-
rimizin tamamı birbiriyle  iç içe 
girmiştir. BURADAN MEZUN 
OLANLARIN ERGEN PSİKO-
LOJİSİNİ ANLAMA KAPASİTE-
SİNE SAHİP OLDUĞUMUZU 
DÜŞÜNÜYORUM. Kabına 
sığamadıkları zamanlarda bana 
karşı değil, çoğu zaman ken-
dilerinedir. Çevresindeki dün-
yaya karşı eylemde bulunmuş 
oluyorlar. Bu nedenle yaptıkları 
hiçbir şeyi ben şahsi algılamı-
yorum. O anda o olaya kızmış 
olsam bile kızgınlığım öğrenci 
ile ilgili değil, olay ile ilgili olabi-
lir. BÜTÜN ÇOCUKLARI AYNI 
GÖZLE SEVİYORUM.

NASIL BİR YÖNETİCİ?
Ben paydaşım. Kurum müdü-

rü olmanın EHEMMİYETİNDEN 
ZİYADE, DEVLET MEMURU 
OLMANIN ÖNEMİNİ  TAŞI-
DIĞIMIZA İNANIYORUM. Bu 
nedenle bu okulda görev yapan 
her öğretmen ve idarecilerin 
Milli Eğitim Bakanlığı ile pay-
daşlığı var. BİZ KAMU GÖ-
REVİNİ FARKLI AÇILARDAN 

YERİNE GETİRMEYE ÇALIŞI-
YORUZ.İşin içerinde olup kol 
kola verdiğimizde ÇOK GÜZEL 
BİR TÜRKİYE VAR EDECEĞİ-
MİZE İNANIYORUM.

ÜLKELER ÖĞRETMENLERİ 
KADARMIŞ.

Dolayısıyla iyi bir ülke isti-
yor ve 10 yıl sonra daha ileri 
düzeyde olmak istiyor isek el 
ele vermeliyiz. Bu nedenle ben 
bütün öğretmenlerimle, bütün 
idarecilerimle EL ELE VERME-
YE GAYRET EDİYORUM. Ben 
her şeyi danışmaktan yanayım. 
Birlikte karar almak ve birlikte 
hareket etmekten yanayım.

Ben bilmem. BİZ BİLİRİZ. 
Hep birlikte karar alır hep birlik-
te ZORLUKLARIN üstesinden 
geliriz. Sadece ben karar alır-
sam, benim kararlarım herkesi 
ikna etmeyebilir. Ama ortak ka-
rar alırsak, bu kararlara, ortak 
akılda uzlaşma  olacaktır.

OKUL: Öğrencisiyle ,Öğret-
meniyle ve Çalışanı ve velisiyle 
bir bütündür.

Bizim okulumuz ülkemizde 
bulunan nadide okulların ara-
sına girme aşamasında. Bir 
Vefa-Bir Pertevniyal- Bir Gala-
tasaray vb. Biz henüz  3  yıllık 
bir okuluz. Üçüncü yılımızı bi-
tiriyoruz. Mezun olacak öğren-
cilerimiz yok. Önümüzdeki yıl 
12. Sınıflarımız ile beraber tam 
kadro tamamlanmış olacağız.

MİSYONUMUZ:  GELENEKTEN 
GELECEĞE – GELENEKTEN 
AYDINLIĞA

Çocukların değer yargıların-
dan kopmalarını istemiyoruz. 
Milli değerlere bağlı, toplumsal 
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değerlere bağlı,ulusal kimli-
ği olan ama aynı zamanda 
uluslararası kimlik ve kişiliği 
kazanabilecek potansiyele 
sahip çocuklar yetiştirmek is-
tiyoruz. Dünyanın her yerinde 
TÜRK ifadesini gösterebilecek 
ve göğsünü gere gere bunu 
taşıyabilecek fertler yetiştirmek 
istiyoruz.

Ben 27 yıldır eğitim cami-
asının içindeyim. Bu 27 yıllık 
deneyim içerisinde her okulun 
farklı bir yapısı olduğunu göz-
lemledim. Buradaki öğrenciler,-
büyük bir bölümünden bah-
sediyorum, gelenekçi yapının 
içerisinden gelmiş öğrenciler. 
Anne baba zaman ayırmış, 
çocukların gelişmesine aile 
büyük fedakârlık ve özveride 
bulunmuş, emekler ile yetiş-
tirilmiş çocuklardır. Çocuk bu 
fedakârlık özünü gösteriyor.
BURADAKİ ÇOCUKLARDA 
BİREYSELLİK YOK.

Burada HEP BİRLİKTE 
OLMA KÜLTÜRÜ VAR. Bu da 
onların çok özverili çocuklar 
olduğunu gösteriyor.

Başakşehir’imiz, her geçen 
gün büyüyen ve gelişen bir 
ilçe olarak, eğitimde de önem-
li adımlar atmaya devam edi-
yor. Hacı Şöhret Demiröz Fen 
Lisesi, bu adımlardan biridir 
ve ilçemizin eğitimdeki çıta-
sını yükseltmek adına hayata 
geçirilen önemli bir projedir.
Başakşehir Belediyesi olarak 
gençlerimizin geleceği için 
gerekli tüm destekleri sağla-
mak bizim öncelikli hedefimiz-
dir. Hacı Şöhret Demiröz Fen 
Lisesi’ne verdiğimiz destek de 
bu vizyonun bir yansımasıdır. 
Modern eğitim anlayışını be-
nimseyen, teknolojiyle iç içe 
olan bir eğitim kurumu olarak, 
gençlerimizin en iyi şekilde 
yetişmelerine katkı sağlamayı 
amaçlıyoruz.
Aynı zamanda, Başakşehir 

Living Lab Teknoloji ve İno-
vasyon Merkezi gibi projelerle 
gençlerimizi geleceğin tekno-
loji liderleri olarak yetiştirmeyi 
hedefliyoruz. Gençlik Oyun-
ları, kültür yaşam merkezleri 
gibi sosyal ve kültürel pro-
jelerle de Başakşehirli genç-
lerimizin gelişimine destek 
oluyoruz.
Bu vesileyle, Başakşehir’deki 
gençlerimizle birlikte gele-
ceğe yürümekten büyük bir 
mutluluk duyuyor, onların ba-
şarılarına şahit olmak bizleri 
gururlandırıyor. Gençlerimizin 
her alanda başarılı olabilmele-
ri için elimizden geleni yap-
maya devam edeceğiz. Onlara 
güveniyor, geleceğimizin 
mimarları olarak gördüğümüz 
gençlerimizi desteklemeye 
devam edeceğiz.

Başkanın 
Kaleminden Bir  
Fen Lisesi’nden 
daha fazlası.
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Okul içerisinde çok fazla 
kulüp ve sosyal faaliyet etkin-
liklerimiz var bu yolla da çocuk-
larımızın bağımsız ve bireysel 
kimliklerini kazanmalarına 
yardımcı oluyoruz.Henüz iki 
yıllık bir okul olmamıza rağ-
men Satranç dalında İlçe 1.liği, 
Basketbol dalında 2. ve 3. lük, 
Masa tenisi alanında 2.lik., Tür-
kiye Matematik Olimpiyatlarında 
3.lük, Yüzme dalında İstanbul 
3. Lüğü ve Türkiye 2.liği ve son 
olarak Türkiye Girişimcilik dalın-
da özel ödüllerimiz var.

TEŞKİLAT ŞEMASI
Bizim bütün öğretmenlerimiz 

eş değerdedir.Ben Adanalıyım. 
Eşim Karadenizli. Eşimin kon-
tenjanından biraz Karadenizlilik 
var ama. Adana’yı da çok sevi-
yorum.Ben burada kurucu mü-
dür değilim. Üç ayrı müdürden 
sonra dördüncü müdür olarak 
ben atandım. Buradaki kurucu 
müdürümüz İsmail Çetinkaya 
Zeytinburnu İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğü’ne  getirildi. Dolayısıyla 
ondan devir aldım diyebiliriz.

ŞU AN ELİMİZDE YENİ 
DOĞMUŞ BİR BEBEK VAR. 

Hedeflerimiz ve ideallerimiz 
çok büyük. Okulumuzu çok 
önemli noktalara getirebileceği-
mize inanıyoruz. Burası Başak-
şehirimizin  göz bebeği.Diyo-
ruz ki; Yabancı dilde, bireysel 
projelerde, Uluslararası proje-
lerde de iddialı olalım. Değerler 
eğitimini de kesinlikle es geç-
meyelim diyoruz. Her şey olsun 
ve her şey tam olsun istiyoruz. 
BU NOKTADA DA BİR ÇOK  
FAALİYETİ AYNI ANDA GER-

ÇEKLEŞTRİYORUZ.
HEDEFLERİMİZ VAR.

Milli ve ulusal değerlerimiz  
çok önemli bununla birlikte 
evrensel uluslararası insani 
değerlere haiz gençler yetişti-
riyoruz. Geleneksel değerleri-
mizden yola çıkarak gelecekle 
bağ kuruyoruz  Yardımseverlik- 
Vatanseverlik- Merhamet- sev-
gi-saygı-arkadaşlık-dostluk vb. 
değerlere önem veriyoruz. 

MUN KULÜP- MÜNAZARA 
KULÜBÜ

Kurduğumuz komisyonlar 
kulüplerin faaliyetlerindeki ko-
nuları belirler. Demiröz Müna-
zara Kulübü için de bu böyledir. 
Önce sınıflar arasında birçok 
müsabaka gerçekleşiyor. Sonra 
il genelinde veya ilçe genelin-
de pek çok müsabakaya davet 
alarak katılıyoruz. Geçen sene 
münazara yarışmalarında çok 
iddialı değildik ama yarışmalara  
katılarak çok güzel deneyim-
ler elde ettik. İngilizce müna-
zaralara katıldık. Onlarda da 
oldukça iddialı ve güzel çalış-
malar ortaya koymuştuk. Bunun 
dışında konuşma sanatı ile ilgili 
çok başarılı çalışmalar yapan 
öğrencilerimiz oldu.  NURET-
TİN TOPÇU HİTABET yarış-
masında ilçemizde   BAHADIR 
BEKTAŞ adlı öğrencimiz ilçe 
birincisi oldu. 

BETÜL ECE KABASAKAL 
adlı öğrencimiz Demokrasi-İn-
sanlık ve İnsani Değerler üzeri-
ne kendi hazırladığı bir metinle 
ilçe 1.si oldu.En aktif kulüpleri-
mizden olan MUN Kulübü; Bo-
ğaziçi, Koç Üniversitesi, İstan-
bul Teknik, Çapa gibi pek çok 
prestijli kurumdan özel davet 

almış ve başarı sertifikaları ile 
dönme gururunu bizlere yaşat-
mıştır.Öğrencilerimiz daha çok 
sayısal ağırlıklı bir zekâya sahip 
olmalarına karşın sözel alanda 
da oldukça başarılar.

KULÜP AMAÇLARINDA İYİ 
BİR BÜROKRAT YETİŞTİRME 
NEDEN VAR?

Çünkü aynı zamanda hangi 
mesleği yaparlarsa yapsınlar 
öğrencilerimizin tamamı önce 
iyi bir vatandaş, yurttaş ve bu 
ülkenin bir paydaşı olacak-
lar. Dolayısıyla belki ilerleyen 
dönemlerde çok iyi bir yönetici 
olabilecekler devlet makamla-
rında çokiyi pozisyonlara gele-
bilecekler. Bu nedenle biz onları 
en iyi şekilde yetiştirmeliyiz.

İSTANBUL’DA Kİ 16 FEN 
LİSESİNDEN BİRİYİZ.

İstanbul’da sadece 16 tane 
Fen Lisesi var. İstanbul’un nüfu-
sunun bazı devletlerden büyük 
olduğu da göz önüne alınırsa 
16 Fen Lisesine gelen öğrenci-
ler iyi bir netice elde ederek gel-
mişlerdir.. Hacı Şöhret Demiröz 
Fen Lisesiolarak yeni açılmış 
olmasına rağmen  hemen bu 
16 lisenin içerisinde 8. Sıraya 
yerleşmiştir. Bu bir gururdur.2 
YILLIK BİR LİSE İÇİN BU 
ÇOK ÖNEMLİ BİR BAŞARI VE 
AYRICALIKTIR.

Hacı Şöhret Demiröz Fen 
Lisesi tüm bunların dışında 
geleneksel Fen Lisesi dışında 
faaliyet gösterebilmektedir.

BİZİM ANA SLOGANIMIZ: 
BİR FEN LİSESİNDEN DAHA 
FAZLASI.
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Mesela soruyorlar: Neden 
dergi çıkartıyorsunuz veya 
neden çok fazla sosyal etkin-
likleri ön planda tutuyorsunuz. 
Evet, biz Fen Lisesiyiz ama 
öncelikle iyi bir meslek sahibi 
olmaktan ziyade, iyi bir insan 
iyi bir yurttaş olmalıyız. Kendini 
doğru ifade edebilen ve karşı 
tarafı doğru anlayabilen birey-
ler olmalıyız. Toplumu doğru 
tanımanın da değerli ve farklı 
olduğunu bilmeliyiz. O nedenle 
evet ilerleyen dönemlerde çok 
başarılı mühendisler çok başa-
rılı doktorlar çok iyi bilim adam-
ları yetiştirme hayali taşıyoruz. 
Fakat ÇOCUKLARIN SOSYAL 
ALANINI DA BOŞ BIRAKMI-
YOR ÖZELLİKLE YABANCI 
DİL ALANINA ÇOK AĞIRLIK 
VERİYORUZ. İki yabancı dili-
miz var. İngilizce ve Almanca. 
Okulumuza gelen öğrencileri-
mize önce bir seviye belirleme 
sınavı yapıyoruz. Oxford’un 
hazırlamış olduğu seviye belir-
leme sınavıyla öğrenciler dü-
zeylerine göre ayrılıyorlar. Bunu 
sadece yabancı dilde yapıyo-
ruz. Velilerimizin verdikleri olur 
imzasıyla. A 2- B 2- C 1 ve C 2 
olmak üzere. 4 ayrı grubun da 
olduğunu gördük şu ana kadar. 
Öğrencilerimizin ana dil seviye-
sinde İngilizce konuşanlarıyla 
veya çok iyi seviyede Almanca 
seviyesi olanlarıyla çalışmaları-
mızı farklı düzeylerde sürdürü-
yoruz. 

Bunu daha çok öğrencile-
rimizi başarılı başarısız diye 
ayırmaktan ziyade DOĞRU 
ÇOCUĞA DOĞRU HİZMETİ 
GÖTÜRMEK İÇİN YAPIYO-
RUZ. B 1 ile C 1 deki öğrenciye 
yetiştirmek için elimizden geleni 

yapıyoruz.A 2 SEVİYESİNDE 
OLAN ÖĞRENCİLERİN süreç 
içerisinde İngilizce sempozyum-
lara katıldığını, kendini İngilizce 
ifade edebildiğini, karşı tarafın 
ne dediğini anlayıp buna karşı 
tez geliştirebildiğini görebildik. 
Farklı düzeydeki öğrencilere 
farklı uygulamalarla hepsini 
aynı seviyeye ulaştırmak için 
yaptığımız bir uygulama bu.

11. sınıfta işler değişti. Bu 
sene ilk olarak 11. Sınıfımız var. 
YABANCI DİL KONUSUNDA 
BU FARKLI OLAN SEVİYE 
GRUPLARINI HARMANLA-
DIK. Tamamen üniversiteye yö-
nelik olarak çalışmaya başladık.

EĞİTİMDE ÖDÜLLENDİRME 
VE CEZALANDIRMA

Öğrencilerde, çok fazla ce-

zanın günümüzde işe yarama-
dığı kanaatindeyim. Sistemden 
uzaklaşmalarına neden olabilir. 
Oysa biz öğrencilerin özellik-
lede şu an içinde bulunduğu-
muz Fen Lisesi öğrencilerinin 
koşarak okullarına gelmelerini, 
derslerine girmelerinive öğ-
retmenlerine koşarak ELELE 
olmalarını bekliyoruz. Çünkü 
öğretmen kadromuz oldukça 
deneyimli ve istekli. Fedakâr 
bir öğretmen kadromuz var. 
Dolayısıyla öğrencilerle el ele 
verdiklerinde çok iyi işler ortaya 
koyabiliyorlar.

Ben sürekli aynı şeyi söylü-
yorum.Sistemin kestiği ceza 
çok ağır. Biz uyarı vermişiz, 
kınama vermişiz üç gün, beş 
gün uzaklaştırma. Bunların hiç 
birisi çok büyük cezalar değil. 
Aksine DAHA ÇOK OKULUN 
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VE DİSİPLİN KURULUNUN 
YÜZÜNÜ ESKİTEN ŞEYLER.
Oysaki 4 milyon kişi sınava 
giriyor bu dört milyon içinde ilk 
on bin veya ilk yüz bine kadar 
siz değerli oluyorsunuz. İste-
diğiniz okula gidebiliyorsunuz. 
Ama geri kalan 3 milyon 900 
bin çok istemediği mecbur 
kaldığı için ya okumak zorunda 
ya da bir sene daha bekleyip 
tekrar sınava çalışmak zorun-
da. Çocukların bazıları bunun 
farkında. ZATEN BUNU FARK 
EDERLERSE NE CEZAYA NE 
DE HERHANGİ BİR UYARIYA 
GEREK KALACAK. SORUN 
KENDİLİĞİNDEN ÇÖZÜLMÜŞ 
OLACAK.

TALEBE TALEP EDENDİR. 
EĞİTİM BİRAZ EĞİLMEKTEN 
GEÇER. 

Eğitimcinin önünde eğil-
mekten de teslim olmaktan da 
çok fazla kaçınmamalıyız diye 
düşünüyorum.

Mutlaka Başakşehir’in eği-
tim-öğretimine katkıda bulunu-
yoruz mutlaka ama hedefimiz 
ideallerimiz onun çok üzerinde. 
TÜRKİYE’NİN EĞİTİM-ÖĞRE-
TİMİNE KATKI SUNUYORUZ. 
Biz birbirimizin rakibi değiliz. 
Çok yakınımızda Küçükçekme-
ce Doğan Cüceloğlu Fen Lisesi 
var. Onlarla çok yakınız ve çok 
irtibatlıyız. Sohbet ettiğimiz, 
yardımlaştığımız, birbirimizle 
çözüm ortağı olduğumuz çok 
an var. BİZ DE DİĞER OKUL-
LAR DA BU ÜLKEYE HİZMET 
EDECEK NESİLLER YETİŞ-
TİRMEYE ÇALIŞIYORUZ.

NE OLURSAN OL AMA  
EN İYİSİ OL

Babamın bir anısını aktarmak 
istiyorum. Çocukken bir ara 
babam sordu. Ne olmak istiyor-
sun. Ben bir ara astronot olmak 
istiyordum. Rahmetli babam 
dedi ki;

-“ Her şey olabilirsin. Çöpçü 

de olabilirsin. Ama çöpçü bile 
olsan senin sokak en temiz 
sokak olmalı.  Evet, benim 
sokağım en temiz sokak olduk-
tan sonra çöpçülük çok şerefli 
bir meslek. Benim hastalarım 
en güzel tedaviye ulaştıktan 
sonra doktor olmak çok şerefli 
bir meslek. Benim çocuklarım 
geleceğe çok iyi hazırlandıktan 
sonra öğretmen olmak çok gü-
zel çok şerefli meslek. Hangi işi 
yaparsan yap ama EN İYİSİNİ 
YAP.

ÖZEL OKULLARLA İLETİŞİM
Özel okullarla çeşitli dirsek 

temaslarımız oluyor. Ortak 
deneme sınavları yaptığımız 
oluyor. Bizim oraya gittiğimiz 
onların buraya geldikleri za-
manlar oluyor. Çocuklarımıza 
farklı deneyimler yaşatmak 
istiyoruz.

BEN ÖĞRETMENLİK MES-
LEĞİNİ TÜM MADDİ UN-
SURLARIN VE ÇIKARLARIN 
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ÜSTÜNDE GÖRDÜĞÜM İÇİN 
PARA İÇİN YAPILACAK BİR 
MESLEK GÖZÜYLE BAKMI-
YORUM. Hangi üniversite me-
zunu olursa olsun iki yabancı dil 
öğrenip tezgâhtarlık yapsa daha 
çok para kazanabilir. Öğretmen-
lik para ile kıyaslanamaz.

BU MESLEĞİN BÜYÜLÜ BİR 
TARAFI VAR. 

Bu meslek PEYGAMBER 
Mesleği.Gelecek nesli yapılan-
dırdığınızı bilmek, sizden sonra 
birçok hayata dokunduğunuz 
bilmek, sizden hiç haberi olma-
yan ÖĞRENCİLERİNİZİN ÇO-
CUKLARININ HAYATINI DE-
ĞİŞTİRDİĞİNİZİ BİLMEK, Hiç 
okumayacak bir çocuğa okuma-
zevki aşılamak gibi. BUNLAR 
ÖĞRETMENLİK MESLEĞİNİ 
BAMBAŞKA YERLERE TAŞI-
YOR. Özel okul, devlet okulu 
sıralamasına geldiğiniz zaman 
hepimiz bilmeliyiz ki;

DEVLETTEN BÜYÜK KURUM 
YOKTUR. 

Devlet kimseye muhtaç 
değildir. Kendi çocuğuna vatan-
daşına bakabilecek büyüklükte 
ve güçtedir. DEVLET VERİLE-
BİLECEK EN İYİ HİZMETİ EN 
İYİ KADRO İLE VERİR. Çok 
değerli özel okullarımız var ama 
sonuçta ticari bir amaç da var. 
Devlette ki okullarda ticari bir 
amaç veya kaygı yoktur.

DEVLET OKULLARINDA 
EĞİTİM-ÖĞRETİM SEVİYESİ 
ÖZEL OKULLARIN ÇOK ÜZE-
RİNDEDİR. BAZEN ÇOCUĞA 
RAĞMEN VELİYE RAĞMEN 
VERİLİR BU HİZMET. ÇOCU-
ĞUN MENFAATİ SÖZ KONU-

SU İSE ÇOCUĞA RAĞMEN 
HAREKET EDERİZ. Ama özel 
kurumlar ticari amaçlı oldu-
ğu için müşteri memnuniyeti 
odaklıdır. Dolaysıyla bizim gibi 
kararlar alamayabilirler.

PANSİYONUMUZ
Pansiyonumuzda 42 yatılı kız 

öğrenci var. Erkek pansiyonu-
muz henüz yapılmadı. Protoko-
lümüze göre yapılacak. Bu yedi 
yıllık bir protokol. Henüz ikinci 
yılı doldu üçüncü yılındayız.. 7 
yıl dolmadan yapılacak. Erkek-
pansiyonu da bu kampüsün 
içerisinde olacak.

Gece 2 bayan öğretmenimiz 
de pansiyonda kızlarımız ile 
beraber kalarak onlara rehberlik 
yapıyorlar. Etüt çalışmaları da 
yapılıyor.

Burası devlet okulu. Normal 
yönetmelikler geçerli. Pansiyon 
talep eden öğrencilerimiz ara-
sında kontenjan dolmadığı sü-
rece başvuran bütün öğrencileri 
alıyoruz. Kontenjanın dolması 
durumunda diyor ki evi en uzak 
olandan en yakın olana doğru, 
önce şehir dışındakiler sonra 
şehir içindekiler sıralanır diyor.

Bizim bu sene 51 kontenja-
nımız vardı ve şu an pansiyon-
da kalan 42 öğrencimiz var.
Müracaat edenlerin tamamı 
alındı. Etüt saatleri var. Ahşap  
yakma sanatı var. Spor saat-
leri var. Tiyatro saatleri var. 
Görme engelliler için sosyal 
faaliyetleri var. Tüm bunları 
üst üste koyduğumuz zaman 
buradaki öğrenciler pansiyon-
larından memnunlar. Sistem 
ikinci dönemde Milli Eğitim 
Bakanlığı tarafından açıldığı 
takdirde başvuru yapacak olan 
başka öğrencilerimizde olacak-
tır.Sistem ve fiyat Milli Eğitim 
Bakanlığı tarafından belirlenir 
sistem onlar tarafından açılır 
ve kapanır. Şu an öğretmen 
kadromuz 28 ve dört yüz yirmi 
civarında öğrencimiz var. Öğ-
retmen sayımız 35-40 gibi bir 
sayıya ulaşacak.TÜRKİYE’DE 
SIRALAMADA  EN HIZLI 
YÜKSELİŞ YAŞAYAN OKUL 
OLDUK.

Öğrenci sayımızı da 600 
de kapatmış olacağız. Mezun 
vermeye başladıktan sonra 
mezun sayısı kadar kontenjan 
açılacaktır.
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 Fatih-Bakırköy- Esenler 
bölgelerinde çalıştım 27 yıl-
lık meslek sürecimde. Hep 
mahallenin arasına sıkış-
mış okullardaydım. Komşu 
şikâyetlerine maruz kalınan 
okullarda. Burası 50 dö-
nümlük bahçenin içerisin-
de İlkokul-Ortaokul-Sağlık 
Ocağı- Fen Lisesi- Kız Pan-
siyonu ve Erkek Pansiyonu 
ve Spor Salonu ile büyük 
bir alan. Kampüs ile ilgili iş 
ve işlemlerin tamamını el 
birliğiyle ve hep birlikte ya-
pıyoruz ama Kampüs müdür 
isteğimiz de var. 50 dönüm-
lük bir alan bize ait bir alan. 

Bizim zil sesimizden,  tören-
lerimizden, çocuklarımızın 
sesinden rahatsız olmayan 
komşulara sahibiz. Burası 
yemyeşil bir alan.

Bu yeşil alanın en önemli 
özelliği çocuklara İstan-
bul’da bir ayrıcalık sunuyor 
olması. Standartların çok 
dışında bir yaşam kalitesi 
var. Çocuklar ağaçları ta-
nırlar. O nedenle değişik 
türlerde ağaçlar diktirdik. 
İlerleyen yıllarda çocukların 
okulun bahçesindeki ıhla-
mur kokusunu hatırlamala-
rını istiyorum. Tarım dersi-
miz yok ama UYGULAMA 

BAHÇEMİZ VAR.  Her sınıfın 
kendisine ait küçük küçük 
bahçeleri var.

Uygulama bahçemizde 
çocuklar doğa ile tanışacak-
lar. Özellikle gönüllü çocuk-
larımız başta olmak üzere 
bu faaliyetimizi  harekete 
geçirmek istiyoruz. Bizim 
velilerimiz çok basit şey-
lerden feveran eden veliler 
değil. BİZİM ÇÖZÜM ORTA-
ĞIMIZDIRLAR. Bu konuda 
çok şanslı bir okul idaresi-
yiz. Velilerimizin bize destek 
olmaları öğrencilerimizin 
de ellerini bize daha rahat 
vermelerini sağlıyor. 

BİZİM OKULUMUZUN ÖNEMLİ BİR FARKI 
FİZİKSEL KOŞULLARI: 



ÖĞRETMENİM DERGİSİ

34

TOPLUMA ADANAN 
ÖMÜRLERDEN BİR ÖMÜR:  
ŞÖHRET DEMİRÖZ ve 
DEMİRÖZ AİLESİ
                                                                                                          
Hazırlayan: Deniz Demiröz (Torun)

01.07.1910 Tarihinde Yunanistan’ın Selanik 
kentinde dünyaya geldi. 1924 yılında yapılan “Mü-
badele” ile İstanbul’a gelen Şöhret Demiröz Florya 
semtine yerleşti. Aynı yıllarda yine “Mübadele” ile İs-
tanbul’a yerleşen ayakkabı tamirciliği yapan Kamil 
Demiröz ile tanıştı ve 1928 yılında evlendi. Kamil 
ve Şöhret Demiröz çiftinin, Adnan (1929), Metin 
(1932), Müberra (1939), Burhan (1941) ve İsmail 
Kemal (1943) adında 5 çocuğu oldu.

Şöhret Demiröz 15.08.1967 yılında çok genç 
denilebilecek bir yaşta hayata gözlerini yumdu. En 
küçük oğlu olan İsmail Kemal Demiröz; çocukları 
Deniz, Kamil, Sinem ve Pamir ile birlikte DEMİRÖZ 
TEKNOLOJİ VE İNŞAAT, SANAYİ VE TİCARET 
A.Ş’ yi kurarak hem atalarının anısını yaşattı hem 
de çocuklarına iş deneyimini bırakarak geçmişten 
geleceğe bir köprü oluşturdu. 

İsmail Kemal Demiröz Türkiye Cumhuriyetine ve 
Atatürk ilke ve devrimlerine gönülden bağlı 
bir insan olarak Demiröz Eğitim ve Yaşam 
Vadisi’ni kurmuştur ve bünyesi için de bulunan 
liseye annesinin adı olan Şöhret Demiröz Fen 
Lisesi adını vermiştir.
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Yaşam boyu Özel EĞİTİM
AVCILAR ÖZEL  
EĞİTİMİN NERESİNDE?
(Öğretmenim Dergisi /  
Özel – İstanbul) 

Okul öncesinden başlayıp 1, 
2, 3. Kademede devam eden 
özel çocuklarımızın eğitimi;  
özel eğitim okullarımızdan 
mezun olunca İlçe Millî Eğitim 
Müdürlüğü koordinatörlüğünde 
Avcılar Halk Eğitimi Merkezi 
tarafından gerçekleştirilen ye-

tişkin özel eğitimlerine yönelik 
kurslarla desteklenerek özel 
eğitimin Avcılar’da yaşam boyu 
sürmesi, okul eğitimi sonrasın-
da da bu öğrencilerimizin eği-
timlerinin, sosyalleşmelerinin 
sağlanması hedeflenmektedir. 

AVCILAR’ DA ÖZEL EĞİ-
TİM ALANINDA;  HACI 
ZAHİDE COŞKUN ÖZEL 

EĞİTİM ANAOKULU, NİMET 
KAMURAN KORKMAZ 1 VE 
2. KADEME ÖZEL EĞİTİM 
UYGULAMA OKULU, BORSA 
İSTANBUL 3. KADEME ÖZEL 
EĞİTİM VE UYGULAMA OKU-
LU ÖZEL EĞİTİM ÖĞRENCİ-
LERİMİZE EĞİTİM VERMEK-
TEDİR. 

Şimdi sizi o kurumlarla ve yö-
neticileri ile baş başa bırakalım:

AVCILAR İLÇE 
MİLLİ EĞİTİM 

MÜDÜRÜ CEVAT 
DERVİŞOĞLU

Avcılarda bulunan 
okul öncesinden 

zorunlu eğitim 
dışında kalan 

yetişkin ÖZEL 
İNSANLARIMIZ için 
çalışmalarını gece 

gündüz hem sa-
hada hem de ma-
kamında sürdür-
mekte. Bunun en 

somut göstergesi 
bizim gibi kurum-
ları ziyaretinizde 

görülüyor.
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(Öğretmenim Dergisi / Özel 
-İstanbul) 

Başarmanın huzur ve mut-
luluğunu gözlerindeki parıltıda 
gördüğümüz okul müdürü Ser-
kan ULUBULUT, açıklamaların-
da şunları söyledi:

2020 yılından bu yana Nimet 
Kamuran Korkmaz Özel Eği-
tim Uygulama okulunda görev 
yapıyorum. Okulumuzun bün-
yesinde 1.ve 2. kadememiz var. 
Aynı bahçe içinde farklı bina-
da Hacı Zahide Coşkun Özel 
Eğitim Anaokulu yer almaktadır.   
İlçe Millî Eğitim Müdürlüğümüz 
koordinatörlüğünde Avcılar 
Halk Eğitimi Merkezi tarafından 
Yetişkin Özel Eğitim Bireylerine 
yönelik kurslarımız var. Bu da 
yine yan binamızın üst katında 
hizmet vermekte. Ana binamı-
zın üst katında Avcılar Reh-
berlik Araştırma Merkezi yer 
almaktadır. Bir nevi KAMPÜS 
GİBİYİZ.

             
“KÜÇÜK ADIMLAR İLKESİ 
İLE ATILAN ADIMLARIN 
MUTLULUĞUNU YAŞIYORUZ”

Özel Eğitim diğer eğitim-öğ-
retim faaliyetlerine göre bir 
nabze daha sabır gerektiren 
bir konu. KÜÇÜK ADIMLAR 
İLKESİ doğrultusunda hareket 
ediyoruz.

Eğitim süreçlerimizin içerisin-
de sadece çocuklar değil aileler 

de yer alıyor. Aile eğitimi özel 
eğitimde önemli bir unsur. Oku-
lumuzda velilerimize yönelik 
kurslarımız da oluyor. BURA-
DAKİ ÇOCUKLARIN GELİŞİM 
ANLAMINDA EN UFAK BİR 
İLERLEME KAYDETMELE-
Rİ BİZİ MANEVİ ANLAMDA 
ÇOK MUTLU EDİYOR. Tabii 
her şeyin kendi içinde bir zor-
luğunun olduğu muhakkak.  
Ben  ve çalışma arkadaşlarım 
özellikle burada devam etme 
niyetindeyiz. Burada aldığınız 
manevi tatmini başka yerde 
bulacağımıza inanmıyoruz. 
Tabii ki bazen zorlandığımız 

mesafe alamadığımız noktalar 
oluyor ama ailelerle güzel bir iş 
birliği kurulduğunda aldığımız 
dönütler, dualar sizi bir anlam-
da ayakta tutuyor. Özel eğitim 
alanı tam anlamıyla odaklanma 
ve aidiyet gerektiren bir alan. 

“BİZ DİĞER OKULLARDAN 
ÇOK DAHA FAZLA VELİLERLE 
BİR ARADAYIZ.” 

Otizmli ya da zihin engelli, 
performans anlamında orta ve 
ağır düzey dediğimiz bir grupla 
çalışıyoruz. Otizmli bireylerde 
duyuşsal alandaki yetenekle-

HACI ZAHİDE COŞKUN ÖZEL EĞİTİM ANAOKULU VE NİMET KAMURAN 
KORKMAZ ÖZEL EĞİTİM VE UYGULAMA OKULU 1 VE 2. KADEME
MÜDÜRÜ SERKAN ULUBULUT:
“ÇOCUKLARIN GELİŞİM ANLAMINDA EN UFAK BİR 
İLERLEME KAYDETMELERİ BİZİ MANEVİ ANLAMDA 
ÇOK MUTLU EDİYOR.”
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rinin çok farklı olduğunu göre-
biliyoruz. Okul olarak öz bakım 
becerileri toplumsal yaşam 
becerileri ve temel akademik 
becerileri kazanma anlamında 
öğrencilerimizi temel bir eğitim 
sürecinden geçiriyoruz. 

Otizm çok geniş bir yelpaze. 
Zihinsel yetersizlik bambaşka 
bir konu; Otizm bambaşka. Her 
otizmli bireyde zihinsel yeter-
sizlik olacak diye bir kaide yok. 
Okulumuz özelinde otizmli öğ-
rencilerimizde zihinsel yetersizlik 
de söz konusu olabiliyor. Otizmi 
kendi içinde değerlendirilmesi ve 
diğer alanlarla karıştırılmaması 
gereken özel bir alan. Yeni bir 
öğrenci okulumuza geldiğinde 
en az 15-20 gün değerlendirme 
sürecine tabi tutulur. Değerlen-
dirme sürecinin akabinde her 
öğrenci burada uyguladığımız 
kısaca BEP dediğimiz Bireysel-
leştirilirmiş Eğitim Programı ha-
zırlanır. Bu programlar velilerin 
de sürece dâhil olduğu eğitim 
programlarıdır.

“VELİ AKADEMİLERİ”
Öğrenci ile yapılan çalış-

malara ek olarak bir de bizim 
Milli Eğitim Bakanlığımızın 
projesi olan ve bizim İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğümüzün de-
vam ettirdiği Veli Akademisi 
çalışmaları var. Her ay veya iki 
ayda bir belirlediğimiz konular 
üzerinde çalışmalarımız olur. 
Örneğin dün okul öncesi dö-
nem ile ilgili bir çalışma vardı. 
Hem BEP’lerle hem de velilere 
yönelik çalışmalarla her türlü 
konuda eğitimler veriyoruz. Veli 
Akademilerinde doğum öncesi 
dönemden itibaren engelliliğe 
neden olan faktörler ve ben-
zeri konularda çalışmalarımız 
oluyor. 

Daha önce iki kez Erasmus 
Programı ile Avrupa ülkelerin-
deki özel eğitim uygulamalarını 
yerinde görme imkanı yakala-
dık. Üçüncüsü de yolda. Fran-
sa, Finlandiya ve şimdi de İtal-
ya.  Bizim iyi örneklerimiz var 
onların iyi örnekleri var. Bunları 

entegre etme çabamız var. 
              

“DUYU BÜTÜNLEME 
ATÖLYEMİZ VAR”

Burada bir DUYU BÜTÜN-
LEME ATÖLYEMİZ var. Duyu 
bütünleme alanında da uz-
manlar gelip burada çalışmalar 
yapabiliyor. O alanda yetişmiş 
öğretmenler kendilerini gelişti-
rebilirler. Mümkün olduğunca 
öğretmenlerimize rehberlik 
etmeye çalışıyoruz. Yeni ata-
nan çok sayıda öğretmenimiz 
var.  Özel eğitim alanında, yeni 
atanmış ve öğrenmeye kendi-
ni geliştirmeye açık bir eğitim 
kadromuzun olması Okulumuz 
için bir avantaj. 

Bu tarz okulları ziyaret etme-
niz çok önemli. AVCILAR İLÇE 
MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRÜMÜZE, 
ÖĞRENCİLERİMİZ VE VELİ-
LERİMİZ ADINA HER DAİM 
DESTEKLERİ İÇİN ÖZELLİK-
LE TEŞEKKÜR ETMEK İSTİ-
YORUM. 
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(Öğretmenim Dergisi / 
Özel -İstanbul) 

Konu eğitim  olduğunda her 
zaman olduğu gibi gözümüz 
hiçbir şey görmez ve tamamen 
hedefe odaklanırız. Yağan aşırı 
yağmurda bazen aracımızın 
üstünden adeta su geçecekmiş 
gibi olsa da BORSA İSTANBUL 
Özel Eğitim ve Uygulama 3. 
Kademe Okuluna yöneldik.

Okul müdürünün açıklama-
larını mutlaka aşağı satırlarda 
okuyacaksınız ama bizim içimizi 
okul müdürünün otistik oğlu 
EREN ısıttı. Okul duvarları okulu 
ziyaret eden ünlülerin görselleri 
ile dopdolu. Kimler yok ki? Hülya 
Koçyiğit ve daha niceleri diyerek 
isim vermeyelim ki okul ziyaret 
edilsin.

Okul müdürünün özel tercihiy-
miş bu okul. Öyküsünü ve okulla  
ilgili çalışmaları şöyle anlattı:

BEN YÜKSEK LİSANSIMDA 
OTİSTİK ÇOCUKLARDA SPO-
RUN ÖNEMİ DİYE BİR KİTAP 
HAZIRLADIM. O KİTABI NİYE 
HAZIRLADIM? Çünkü benim 
çocuğum da otistik. Benim kız 
kardeşim de zihinsel engelli. 

Dolayısıyla ben HEM VELİ 
TARAFINDAYIM HEM DE EĞİ-
TİM TARAFINDAYIM. Onun için 
buraya tayin istedim ve buradan 
da ayrılamıyorum. 

“ÖZEL EĞİTİM 

ÖĞRENCİLERİNİ MUTLU 
GÖRMEK, EN BÜYÜK 
MUTLULUK”

Bizim şu an 70 öğrencimiz var 
Bizim öğrencilerimiz çok özel 
öğrenciler.  Biz teneffüslerde 
müzik açıyoruz, devamlı müzik-
le oynuyor,  deşarj olup mutlu 
oluyorlar.

Yemeğimiz, bizim mutfağımız-
da Hacı Mehmet Zorlu Eğitim 
ve Kültür Vakfı tarafından hazır-
lanmaktadır.  Mutfağımızda 100 
kişilik yemek yapılmakta. Nimet 
Kamuran Özel Eğitim Uygula-
ma Okuluna da yemek buradan 
gönderilmektedir. Avcılar’daki iki 
okulun da yemek ihtiyacını Hacı 

Mehmet Zorlu Eğitim ve Kültür 
Vakfı karşılıyor. Vakfa TEŞEK-
KÜR EDİYORUZ.

“İŞ İNSANLARI DA  
DESTEKLİYOR”

“Özelim Sporla Güzelim”  
Projemize de iş insanları destek 
vermekte.  Öğrencilerimize iş 
insanımızın destekleriyle farklı 
alanlarda ve mekanlarda öğret-
menlerinin gözetiminde ve reh-
berliğinde spor yaptırılmaktadır.

Denge problemi olan çocukla-
rımızı at binmeye götürüyoruz. 
Hipoterapi eğitimi veriyoruz. 
Dengede durmaya alıştırmaya 
çalışıyoruz.

 “ÜRETİME ENGEL YOK 

3.KADEME BORSA İSTANBUL ÖZEL EĞİTİM ve UYGULAMA OKULU 
MÜDÜRÜ İSMAİL DOĞANER:
“OTİSTİK ÇOCUKLARDA SPORUN ÖNEMİ”  
KİTABININ YAZARIYIM”
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“projemize başka bir insanımız 
destek vermekte. Çocuklarımız,  
öğretmenlerimizin gözetimi ve 
rehberliğinde atölyede orada 
dikilenler kıyafetlerin düğmelerini 
hazırlıyorlar, onları kutulara ko-
yuyorlar. ASLINDA ESAS TE-
RAPİYİ ORADAKİ İNSANLAR 
BİZİM ÇOCUKLARIMIZDAN 
ALMAKTADIR. Bizim çocukları-
mız da orada sosyalleşiyor.

Yine Cerrahpaşa Üniversitesi  
Veterinerlik Fakültesinden atların 
nallarını alıyor ve tekrar dönüş-
türüyor, süslüyor, güzelleştiriyo-
ruz ve onları kermeslerimizde 
satışa çıkarıyoruz. 

 “İLÇEMİZ EN BÜYÜK 
DESTEKÇİMİZ”

Millî Eğitim Bakanlığımız 
ve ilçe müdürlüğümüz ihtiyaç 
bildirdiğimiz  anda bize gerekli 
desteği   en kısa sürede sağla-
maktadır. Buradan öğrencimiz 
mezun olduktan sonra genelde 
eve kapanır ama bizim ilçemiz-
de bunu engellemeye yönelik 
tedbirler alınmaktadır. Avcılar 
İlçe Millî Eğitim  Müdürümüz   
Sayın Cevat DERVİŞOĞLU, 
özel öğrencilerimizin eğitimleri-
nin yaşam boyu devam etmesi 
hususunda  çok hassas davran-
maktadır. İlçe Millî Eğitim Mü-
dürlüğümüz koordinesinde özel 
eğitim bireylerine yönelik kurslar 
açılmaktadır. Bu kurslarda 30 
yaşında 40 yaşında özel eğitim 
bireylerine rastlayabilirsiniz. 

Yıllardan beri devam eden 
gelenek haline gelmiş 4006 TÜ-
BİTAK PROJELERİMİZ devam 
etmektedir. El sanatları ile ilgili 
üç tane atölyemiz var. Bahçe-
mizde tavuklar falan var. Kediler 
var. Onlara bakıyorlar.
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(Avcılar /Özel – İstanbul)

Kurs merkezleri ülkemizde 20 
milyon sınırına dayanmış öğren-
cilerimizin talepleri ile oluşmuş 
durumda. Yasal statü kazanmış 
ve merdiven altına kaymamış 
her kurs ülkemizin geleceğinin 
vazgeçilmez sahibi olan öğren-
cilerimize mutlaka katkı sun-
makta.

Bazı kurs merkezleri var ki 
açıldıkları ilk günden fark yarat-
maya başlıyor ve bunu faaliyet-
te bulundukları her yıl arttırarak 
sürdürüyorlar. Tıpkı Avcılar Açı 
Kurs Merkezi gibi.

Bu başarının ve farkın nasıl 
yaratıldığını Avcılar Açı Kurs 
Merkezi’nin sahiplerinden ve ku-
rucu temsilcisi İsmail Ceylan’a 
sorduk. Kurumunu ve başarıları-
nın sırrını şöyle anlattı:

 -“ Ben 1974 Trabzon doğum-
lu Arsinliyim.  İlkokulu ve Orta-
okulu Arsin’de Liseyi Araklı da 
okudum. Üniversiteyi Karadeniz 
Teknik Üniversitesi Fatih Eğitim 
Fakültesi Tarih öğretmenliği 
bölümünü bitirdim. KENDİ İS-
TEĞİMLE SADECE VE SADE-
CE ÖZEL KURUMLARDA ve 
DERSANELERDE ÇALIŞTIM. 

Bir yıl Özel Okul müdürlüğü 

yaptım. İbrahim Taşel’in finalin-
de. Benim iki çocuğum, ağabe-
yimin büyük çocuğu Final ’de 
okudu.  Benim tam 14 yıl Final 
geçmişim var.

 98 de Trabzon’da öğretmen-
liğe başladım. 99-2004 arası 
Bakırköy Final’deydim. Beni 
Final’e alan Zeki Çobanoğlu’dur. 
7 yıl orada çalıştım.

ZEKİ ÇOBANOĞLU TÜRKİ-
YE’NİN SAYILI İYİ MATEMA-
TİK ÖĞRETMENLERİNDEN 
BİRİSİDİR.

Çok iyi bir öğretmendir.  Fi-
nal’i İstanbul’da ilk kuranlar 

onlardır. Zeki Çobanoğlu’nun 
çok emeği vardır. Bunların 
geçmişinde de Uğur’un bölüm 
başkanlıkları var. Uğur’dan 
ayrıldıktan sonra Final’i kuruyor-
lar. 2005-2010 arası Küçükçek-
mece Final. 2011 -2017 Avcılar 
Final. 2018 Bakırköy İncirli 
Final. 2018’den bugüne kadar 
da Avcılar AÇI.

98 den 2008 e kadar öğret-
menlik sonra 15 yılda müdürlük 
yaptım. 2018 den beri de kuru-
cu temsilcisi ve kurum ortakla-
rından birisiyim. Açı Kurumları 
Avcılar Temsilcisi.

AVCILAR’IN AÇI’SI YARATTIĞI FARK İLE 
ÖĞRENCİLERİN VAZGEÇMEZİ OLDU.
“AVCILAR’DA  
ÜNİVERSİTE HAZIRLIKTA  
BİRİNCİ SIRADAYIZ”
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ÖZEL KURUMLARDA 
BAŞARININ SIRRI

Aslında resmi okul ile özel 
okuldaki öğretmen başarısı ara-
sında çok büyük fark yok aslın-
da. Devletimizde şu an 1 milyon 
200 bin öğretmen var. Devleti-
mizin fiziki imkânları birçok özel 
okuldan daha iyi. Özellikle temel 
lise dönüşümlerinden sonra 
özel okullardaki fiziki imkânlar 
daha da geriye gitti. Avcılarda 
bazı özel okullarda spor salonu 
dahi yok. Fiziki yapı ona uygun 
olmadığı için ruhsat alamıyorlar. 
Fiziki yapıda kaliteyi yakalayan 
okullarımıza baktığımızda büyük 
ve zincir kuruluşlarda bunu gö-
rüyoruz. Yeni yeni kurum açan-
larda ve biraz daha alt düzey 
olan kurumlarda fiziki yapıda 
gerilemeyi daha net görüyoruz.

Başarı biraz da insanla ilgili. 
Bizim öğretmenimiz devlete 
atandıktan sonra 657 zırhına bü-
ründükten sonra artık rahatlıyor. 
Dolayısıyla biraz daha kendile-
rini yenileme, sorgulama ihtiya-
cı hissetmiyorlar ve müfredat 
değişikliğini takip etmiyorlar.

Yeni nesil soru diyoruz mese-
la. Derse giriyor elinden geleni 
yapıyor ama sanki giderek O 
ÖZVERİDEN VE İDEALİST ÖĞ-
RETMEN YAPISINDAN UZAK-
LAŞIYOR. Son dönemlerde 
üzülerek söylüyorum biraz politi-
ze olmuş durumda öğretmenler. 
Yani toplumun örnek kimsesi 
olmaları gerekirken daha çok 
ekonomik sebepleri bahane 
ederek başka şeylere yönleni-
yorlar. Biraz da son dönemlerde 
siyasi düşünce maalesef işin içi-
ne girmiş durumda. Ama bu özel 
okullarda veya özel kurumlarda 
olamıyor. Kurum sahibi diyor ki 

kardeşim bizim birinci önceliği-
miz eğitim. Bize idealist olanlar 
buyursun gelsin. Biz de ona he-
sap soralım. Bizim de onu takip 
ettiğimizi bilsin. Günün sonunda 
biz öğretmenlerimizle bir yıllık 
sözleşme yapıyoruz. Sene sonu 
geldiğinde veli-öğrenci ve kurum 
yöneticileri olarak biz bir değer-
lendirme yapıyoruz. Başarılı 
olan öğretmenle devam kararı 
alıyoruz başarısız olan arkadaş-
larla da yollarımızı ayırıyoruz. 
Öğretmen değerlendirmesinde 
sadece öğrenci değerlendir-
mesini baz almayız. Ama şöyle 
düşünelim. Öğretmenin kendi-
sini öğrencilerine sevdirdiğini 
düşünelim. Siz onu isteseniz de 
gönderemezsiniz. 

Öğretmen BELİRLEYİCİDİR. 
Öğrenci bir SONUÇTUR. 

Bize gelen öğrenciler 11-12. 
Sınıf ve mezun öğrencilerdir. 
Devlet okulunda gördüğü dura-
ğan ve çalışmayan öğretmeni 
doğal olarak istemeyeceklerdir. 
Biraz kıpırdayan gayret eden 
öğretmen olursa onu beğenme-
me şansı yok zaten. Öğrenciye 
kendini sevdiremiyorsa bunun 
nedenini biraz da kendinde 
arayacak.

Kalitenin artması isteniyorsa 
bunun devlette de olması ge-
rekiyor. Ben 98 mezunuyum. 
Benim zamanında KPSS sınavı 
yoktu. Form dolduran atanıyor-
du. Ben dedim ki: “hayır ben 
özel sektörde çalışacağım, dev-
lete atanmayacağım dedim ve 
bu yolu seçtim.” Benim karde-
şim devlette öğretmen. HİÇ DE 
PİŞMAN DEĞİLİM. GELDİĞİM 
YER BURASI.

Birçok insan ne diyor. Kar-

deşim ben üniversiteyi bitirdim. 
Öğretmenim ama iş bulamıyo-
rum. Kardeşim  nitelikli değilsin 
ki! Görüyorsun bir yarış var. 
Biraz da biz kendimizi yetiştire-
ceğiz. Bir şeylere kulp bulmaya-
cağız.

      
EKONOMİK YAPI

Bir özel öğretim kursu olarak 
şunu söyleyebilirim. Maalesef 
özel kurumlarda o kadar düşük 
maaşlar ki bırakın maaşların dü-
şüklüğünü bazı kurumlarda za-
manında bile maaş ödenmiyor. 
Maaşın gününde ödenmemesi 
neredeyse rutin durumuna geldi. 
Artık öğretmenler: “gününde 
maaş ödeniyor mu?” diye soru-
yorlar. Birçok özel kurum bunu 
zamanında ödeyemiyor. Piyasa-
da daha önce isimleri olan ama 
yavaş yavaş kapanan maalesef 
bazı kurumlarımız var. Zamanın-
da belirlenen rakamı az ya da 
çok ödemediğiniz zaman böyle 
sorunlarla karşılaşabiliyorsunuz.

BİZ KENDİ KURUMUMUZDA 
BUNU HİÇ YAŞAMADIK VE 
YAŞATMADIK. SIRF BU YÜZ-
DEN ÇEVRE İLÇE KURUMLA-
RINDAN BİZE GELEN ÖĞRET-
MENLER VAR.

 Biz açıldığımızdan beri fizik 
branşımız matematik branşı-
mızda ve sözel branşlarımızda 
öğretmen değişikliği yapmadık. 
Çok az değişiklik oldu. Ama bazı 
kurumlarda bir sene içinde üç 
tane öğretmen değişiyor.

MERDİVEN ALTI KURUMLAR 
KURSLAR YÜZDE YÜZ 
KAPANMALI.  

Eğitimin kalitesinin düşmesi 
ve öğretmen kazançlarının az 
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olmasının sebebi o merdiven 
altı kurumlardır. Benim burada 
21 tane sigortalı öğretmenim 
var. Ben bu ay 95 bin lira SGK 
ödedim. Bu zamlarla birlikte 
önümüzdeki ay muhtemelen 150 
bin lira ödeyeceğim. Merdiven 
altı kurumlar öğretmeni SGK 
sız çalıştırdığı için bir kuruş iki 
kuruş fazla veriyor. Ne devletin 
bundan haberi var? Ne vergisini 
veriyor, ne de başka bir yasallığı 
var. BU KONUDA BAKANLI-
ĞIMIZIN ÇALIŞMASINI BEN 
YÜZDE YÜZ DESTEKLİYO-
RUM. Avcılar için söylüyorum. 
Bir binanın altındaki kapanıyor 
gidiyor başka yerde açıyor. 
Bunun takibi tabii ki bizim değil 
Devletin ve kolluk kuvvetlerinin-
dir. Enteresan denetleme bizim 
gibi yasal olan kurumlar oluyor. 
Onların ne kaymakamlıkta nede 
ilçe milli eğitimde isimleri bile 
yok.

İLK AÇILDIĞIMIZ GÜNDEN 
BERİ FARK YARATAN BİR 
KURUMUZ 

Kısa vade hedeflerimizin 
tamamına ulaştık. Şu an Avcı-
lar’da özel öğretim kursu olarak 
üniversite hazırlıkta kime sor-
sanız BİRİNCİ SIRADA AÇI 
EĞİTİM KURUMLARI OLARAK 
BİZ GELİRİZ. Bu da bizim kısa 
ve orta vade hedeflerimizi ba-
şardığımızı göstermekte.

Fiyat artışları, son on bir 
buçuk senedir orantısız bir 
artış söz konusu. Bu rasyonel 
bir artış değildi. Dolayısıyla 
bu anlamsız ve orantısız artış 
kurum sahiplerini güç duruma 
soktu. İstenilen kazancı elde 
edememelerine neden olmuştur. 

Bu doğru.Teşvik’e sıra gelince: 
Adil ve hakkaniyetli bir şekilde 
verilmeli. 

BİZ KALİTEMİZİ 
ARTTIRIRSAK..

O VATANDAŞ ÖDEME GÜÇ-
LÜĞÜ ÇEKTİĞİ HALDE  BİR 
ŞEKİLDE ŞARTLARINI ZOR-
LAYARAK SİZİN KAPINIZI 
ÇALIYOR. Ama kaliteli kurum 
olduğu zaman.

Adam çocuğunu kuruma yaz-
dırıyor. Ama diyor ki; ben bunda 
hiçbir artış görmedim. Niye o 
zaman ben gidip 12 sınıfta çocu-
ğumu özel okula yazdırayım 
diyor. Diyor ki o zaman gitsin 
devlet okuluna. Aman aman bir 
fark yok aralarında diye düşü-
nüyor. Burada da bu konuda 
vatandaşı anlamak gerekiyor.

 Devletin burada destek 
vermesi gerekirse sadece özel 

okullara verdiğinde çocuğu özel 
okula gitmeyen bir vatandaş 
bundan yararlanamıyor. Benim 
burada acizane bir önerim: 12. 
SINIFA GELEN HER ÖĞREN-
CİYE SINAVA GİRECEK OLAN 
HER ÖĞRENCİYE VE TEŞVİĞİ 
SADECE ÖĞRENCİYE VER-
MESİ GEREK. 12. Sınıfa gelen 
ve üniversite sınavına hazır-
lanan veya 8. Sınıfa gelip lgs 
ye hazırlanan durumu imkanı 
olmayan ve kendisine müra-
caat eden her öğrenciye yasal 
anlamda işini yapan kurumlarla 
protokol yağarak onlar aracılı-
ğıyla öğrenciye verilmeli.

 “Ben çocuğumu özel öğretim 
kursuna veya dershaneye gön-
deremedim” denmemesi için bu 
gereklidir. Özel okula gönder-
mek biraz daha keyfiyettir. Üni-
versite hazırlık ve lise hazırlıkta 
her öğrenci bu haktan yararlan-
malı. Ki hakkaniyet olsun.





Cumhuriyetin ikinci yüzyılında, 
geleceğe ışık tutan bireyler 

yetiştiriyoruz.
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(Öğretmenim Dergisi /  
Özel – İstanbul)

Avcılar’da eğitim-öğretime 
yönelik çalışmalarımız içerisin-
de “okul müdürü kadar okuldur” 
söyleminin tanıklığını da yaşa-
dık.

“Olanaksızlık” diye bir keli-
meyi literatüründen çıkaran, 
makam koltuğunu değil sahayı 
seçen müdürler  gördük. Bu 
ivme veya heyecan sanırım 
tepeden başlıyor. İlçenizde 
eğitim-öğretime yön veren ve 
uygulayıcı makamda bulunan-
lar bu heyecanı halka halka 
etraflarına ve en önemlisi ekip-
daşlarına yayabiliyorlar.

Polat Ercan. İlk öğretmenlik 
yıllarında kazandığı Hukuk Fa-
kültesine, öğrencilerini bırakıp 
gelseydi bugün belki de yetiş-
tirdiği, yaşamlarına dokunduğu 
o nice öğrencilerinin mutlulu-
ğundan habersiz olacaktı. Oysa 
şimdi öyle mi?

Bazen kader ağını örer ve siz 
o size sunulan şartların dışına 
çıkmak isteseniz de çıkamaz 
ama ideallerinizin peşinde koş-
maktan da hiç vazgeçmezsiniz. 
Kim gibi mi? Polat Ercan gibi. 
Mesleğinizin kaçıncı yılında 
olursanız olun okumaya hasre-
dilmiş bir birey olarak Üniver-

sitesinin kaçıncısı olursa olsun 
okursunuz.

Daha fazlasını Öğretmenim 
Dergisi’ne öze açıklamalarda 
bulunan Polat Ercan’dan dinle-
yelim:

 -“1966 YILINDA Kars Arpa-

çay Gündoğdu köyünde dün-
yaya geldim. İlkokulu köyümde 
okudum. Ortaokul ’da ailem 
İstanbul’a gelince İstanbul’da 
okudum. Ortaokul ve Liseyi 
burada okudum. Bakırköy Li-
sesi mezunuyum. Üniversitede 

 ABDÜLKADİR UZTÜRK ORTAOKUL MÜDÜRÜ: POLAT ERCAN

“DONANIM OLARAK 
OKULLARIMIZ AVRUPADAKİ 
OKULLARLA YARIŞIR DURUMDA.”



Atatürk Üniversitesi ve birkaç 
üniversitede daha öğrencili-
ğimiz oldu. Kazım Karabekir 
Eğitim Fakültesi mezunuyum. 
Şu an da İstanbul Üniversitesi 
kamu yönetimi öğrencisiyim.

İlk öğretmenlik yıllarımda ben 
İstanbul üniversitesini tekrar 
kazanmıştım. Hukuk Fakültesi-
ni kazanmıştım. Diyarbakır’da 
çalışıyordum İstanbul’a gele-
medim. O zaman okuyama-
mıştım. Tekrar sınavlara girdim 
ve kamu yönetimini kazandım. 
İnşallah bitireceğiz.

Diyarbakır’da ve İstanbul’da 
çalıştım. Buraya Silivri’den 
geldim. Şu an 35. Yılımı çalışı-
yorum. Avcılar da 10. cu yılım.

“AVCILAR’A  
ÇOK EMEK VERDİM”

Avcılar’a ilk geldiğimde 
müdür olarak geldim Atatürk 
Ortaokulu var orada çalıştım.9 
yıl. Bir yıldır da bu okuldayım.

Ben ilk önce gittiğim okul-
ların fiziki yapısına bakarım. 
Burada çocukların eğitim-öğ-
retim görmesi mümkün mü? 
Eğitim-öğretim ortamına uygun 
mu? Diye. Bir defa çocukların 
okuyacakları okulun mekânın 
düzgün olması lazım. Havalan-
dırma- Kokular- Temizlik bunlar 
eğitimde direkt etkili. Onun için 
bunlara dikkat ederim. Fiziki 
yapıya da. Ne gibi eksiklikler 
var ben bu eksiklikleri nasıl 
gideririm?  Fiziki yapı düzeldik-
ten sonra eğitim kendi kendine 
yavaş yavaş düzelir.

Atatürk’e geldiğimde harabe 
demeyeyim de çok uzun yıllar 
müdürsüz kalmış bir okul aldım 
ve şu an da Avcıların en iyi 
okullarından bir tanesi haline 

getirdim. Öğrenci mevcudu da 
ben aldığımda 700 idi. Şu anda 
bin 700 olarak teslim ettim. 
Oranın 4 dersliği ve 57 sınıfı 
var. Normal eğitim öğretim ya-
pıyor. ÜNİVERSİTE GİBİ BİR 
OKULDUR.

“SAVAŞ NEDENİYLE KAÇAN 
SURİYELİ ÇOCUKLARA OKUL 
KAPILARIMZI AÇTIK”

O okulda yaptığım en iyi 
şey akşam saatlerinde öğren-
ciler gittikten sonra savaştan 
kaçan Suriyeli çocuklara İlçe 
Milli Eğitim Müdürünün göze-
timinde eğitim verdik. Kendi 
dillerinde ve Türkçeyi ana dil 
olarak. Türkçeyi öğrenciler. Çok 
faydasını gördük. Çocuklara 
resim yap dediğim zaman hiç 
unutamadığım şeydir. Çocuklar 
bomba atan uçakların resim-
lerini yaparlardı. Bombalarla 
ölen insanların resimlerini 
yaparlardı. Buradaki çocuklar 
şimdi Filistin’de yapılanları 
gördüklerinde kafalarını elleri-
nin arasına alıp biz bunu daha 
önce Suriye’de gördük diyorlar. 
Bize gelen Suriyeli öğrenciler 
artık Türkçeyi öğrenmiş olarak 
geliyorlar. Ana sınıfını burada 
okumuşlar ilkokulu okumuşlar 
Orta okula geldiklerinde artık 
hazırlar.

Eğitim tarihini okuduğumuz-
da Cumhuriyetten önce ve 
Cumhuriyetin başlangıcında da 
görüyoruz. Yabancılar aca-
yip okullaşmışlar ülkemizde. 
Amasya, Merzifon’a kadar okul 
yapmışlar. Azınlık okulları ve 
kendi öğretmenlerini koymuşlar 
okullarına. Acayip kültür emper-
yalizmi. Kendi kültürlerini koru-
mak ve diğerlerini de etkilemek 

için yapılmış bu okullar.

 “ÖĞRENCİLERİMİZ ÜST  
DÜZEY OKULLARA  
GİDECEKLER”

Ben buraya gelir gelmez 
buranın fiziki yapısının yanında 
eğitim yapısını da inceledim. 
Buradan baktım Fen Liselerine 
veya kaliteli dediğimiz Anadolu 
liselerine giden öğrenci yok. 
Üç tane okula öğrenci gönder-
mişler 50. yıl ,Meslek Lisesi ve 
Zahide Zorlu Meslek Lisesi. Bir 
Fen Lisesi veya Sosyal Bilimler 
Lisesine giden öğrencimiz yok. 
Sürekli olarak veli toplantılarım-
da ben bunları gündeme getiri-
yorum. Diğer okullardan örnek-
ler veriyorum. “Biz yapamayız”ı 
kırmaya çalışıyorum. Kabataş’ı 
kazandırdığımız öğrenci vardı 
diğer okulda. Çağırdık. Okula 
getirttik. Bakın bu yüzde birlik 
dilime girebiliyor ve o yapa-
biliyorsa sizde yapabilirsiniz 
diyoruz. Bu öğrencilerde güzel 
motivasyonlar oluşturuyor.

“BİZ AYNI ZAMANDA KURS 
MERKEZİYİZ”

Aynı zamanda biz kurs mer-
keziyiz. 8 inci sınıf öğrencile-
rimize ücretsiz kurs veriyoruz. 
Kendi öğrencilerimiz ve dışa-
rıdan gelen öğrencilerimizde 
var. Diğer okullardan. Tama-
men ücretsiz. Parayla işimiz 
olmuyor. Fen Bilgisi matematik 
ve Sosyal Bilimler derslerin-
de Türkçe kurslarımız devam 
ediyor. Deneme sınavları 
yapıyoruz. Sınav sonuçlarını 
inceliyorum. Kursa gelen öğ-
renciler gelmeyen öğrencilere 
bayağı fark atıyor. Çocuk gidip 
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sokakta gezeceğine burada 
devletin kendisine tanıdığı bu 
imkândan bedava faydalansın 
istiyorum.

Sınıfta bir müfredat var ve o 
müfredata uymak zorundasın. 
Ama kursta daha rahat öğret-
men ve kurstaki çocuklar zaten 
hazır geldikleri için daha iyi 
kavrıyorlar. Kurstakiler anla-
madıkları takdirde tekrarı ya-
pılıyor ya da kurstakiler daha 
hızlı giderek daha fazla test 
çözüyorlar. Devletimiz şimdi 
ders kitaplarının yanında kay-
nak kitap da gönderdi. Kursa 
gelen öğrenciler neredeyse bu 

kaynak kitapları hatim etmişler 
diğer öğrenciler daha başlarda 
üç beş sayfasını okumuşlar.

Biz genel olarak kazanım-
lara bakarız. O kazanımları 
kazandı mı kazanmadı mı bu-
nun değerlendirmesini yaparız. 
Yeni öğretmenler için rehber 
veya kılavuz kitaplar faydalı 
ama ben şimdi Türkçe Öğret-
meniyim. Türkçe kitabındaki 
konuları en az üç defa hatim 
etmişimdir. Nerden soru çıkar 
nasıl çıkar gibi. LGS de nasıl 
soru çıkar gibi. İşte öğretmen 
bunları öğreniyor ve kursta 
bunları tamamlıyor.

 “NE İŞ 
YAPARSAN  
YAP AMA EN 
İYİSİNİ YAP”

Buradan gittiğim za-
man geriye baktığımda 
her sınıftan en az bir iki 
fen lisesi çıkarmış olur-
sam çok mutlu olurum. 
Yüzde birlik dilimde 
öğrencimi görürsem çok 
mutlu olurum. Sosyal 
Bilimler Lisesi de hedef-
lerimiz arasında. Bunlar 
yüzde birlik – ikilik di-
limlerde. Benim hedefim 
yüzde birlik dilime çok 
miktarda öğrenci sok-
mak.

BUNUN yanında ye-
tenekli olan öğrencileri-
mizde var. Çok iyi müzik 
çalıyorsa, çok iyi piyano 
çalıyorsa, keman çalıyor-
sa, bu öğrenci ALANIN-
DA PREFÖSÖR OLSUN.

 İş-kur ARACILIĞI İLE 
GELEN PERSONELDE 
BÜYÜK SIKINTI YAŞI-
YORUZ.Özellikle bu 
bakanımız dönemimde 
ÖDENEKLERİN GELMESİ 
OKULLARI BÜYÜK RA-
HATLATTI. BİZİ EĞİTİM 
ÖĞRETİME YÖNLEN-
DİRDİ. Veliyle para mu-
habbetine girmek okul 
müdürü olsun öğretmen 
olsun çok yoruyordu. 
Bundan kurtulduk çok iyi 
oldu. DONANIM OLARAK 
OKULLARIMIZ AVRUPA-
DAKİ OKULLARLA YARI-
ŞIR DURUMDA.
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(Öğretmenim Dergisi /  
Özel – İstanbul) 

Eğitim Bilimleri marka isminin 
arkasında Türkiye’de ki Özel 
Eğitim-Öğretim Sektörünün 
oluşturucu ve oldukça deneyimli 
bir isim kadrosu var. Yılların 
getirdiği deneyim ve tecrübe ile 
var olan Eğitim Bilimleri, eğitim 
kurumları İstanbul ve bazı iller-
de hak ettikleri haklı gururu artık 
ülke geneline yaymaya karar 

verdiler.
Kurumun kurumsal iletişim 

ofisinden Öğretmenim Dergi-
si’ne yapılan açıklamada şunlar 
söylendi:

-“Türkiye genelinde 27 şubesi 
ile franchising modelini devam 
ettiren Eğitim Bilimleri, 28. 
Şubesi Beylikdüzü Kurs Mer-
kezi’nin kapılarını 2024 Ocak 
ayında öğrencilerine açmıştır. 
Eğitim Bilimleri, eğitim sistemi 
ile daima başarıya yakın olmayı 

hedeflemektedir. “Yaşam İçin 
Eğitim” anlayışı ile gençlere 
daha iyi bir eğitim verebilme 
hassasiyetini en üst seviyede 
tutmaktadır. Bu yolda aynı has-
sasiyetle devam edebilmek için 
tüm Türkiye’de güvenle yürüye-
bilecek yeni ortaklarla eğitime 
yön vermeyi hedeflemektedir. 
Kaliteli eğitimle; niteliksel olarak 
büyümek, ilerlemek ve iyi bir 
eğitim hizmetini tüm Türkiye’ye 
yaymaktır.”

55 YILLIK TECRÜBE TÜRKİYE GENELİNE YAYILIYOR..

EĞİTİM BİLİMLERİ  
2024’E ÇOK İDDİALI GİRDİ!

SAVAŞ BİR 
İNSANLIK 
SUÇUDUR

“Savaş zorunlu ve hayati 
olmalıdır. Gerçek kanaatim 
şudur: Milleti savaşa götürünce 
vicdanımda azap duymamalıyım, 
öldüreceğiz diyenlere karşı, 
ölmeyeceğiz diye savaşa girebiliriz. 
Lakin millet hayatı tehlikeye maruz 
kalmıyorsa savaş cinayettir”.

10 Kasım 1923 de Mareşal Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ün bu 
söylemine en iyi desteği fotoğraftaki 
çocuk veriyor. İsrail katliamlarının 
gerçekleşmesi için kullanılan İsrail 
Tank’ına bundan daha güzel ne 
cevap olabilir?






